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Mötesprotokoll – Sektionsmöte LP4
Teknologsektionen Informationsteknik

Datum: 2024-05-03
Tid: 17:31 - 22:14

Plats: HC4

§1 Mötets öppnande – 17:31
Carl Toreborg, ordförande i styrIT, öppnar mötet 17:31.

§2 Val av mötets ordförande – 17:31
Mötet beslutar:

• att Love Lindqvist väljs in till mötets ordförande. Beslut

§3 Val av mötets sekreterare – 17:32
Mötet beslutar:

• att Oscar Palm och Julia Böckert väljs in till mötets sekreterare. Beslut

§4 Val av mötets justerare tillika rösträknare – 17:33
Mötet beslutar:

• att Frida Sundelin och Jonatan Cederberg väljs in till mötets rösträknare tillika justerare. Beslut

§5 Närvarande 17:33
• IT23: 25
• IT22: 21
• IT21: 11
• IT20: 8
• IT19: 2
• Övriga: 1
• Totalt: 68

§6 Mötets behöriga utlysande – 17:37
Oscar Palm informerar att mötet utlystes den 18e april, vilket i enlighet med stadgarna är minst
10 läsdagar innan mötet.
Mötet beslutar:

• att mötet är behörigt utlyst. Beslut

§7 Föregående mötesprotokoll – 17:37
Oscar Palm går igenom föregående mötesprotokoll.

• Vi hade följade inval:

Love Lindqvist
Mötesordförande

Oscar Palm och Ju-
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Sekreterare
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Förste justerare
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– FlashIT
– ArmIT
– DatE-IT
– frITid
– digIT
– Revisorer
– MrKIT

• Vi gick igenom följande interpellationer
– Interpellation om interpellationer
– Interpellation om censur

• Vi röstade igenom följande Motioner och propositioner:
– Motion om direktjustering (andra läsningen)
– Motion om ordförande i valberedningen (första läsningen)
– Motion om rustmästeri
– Proposition om stadgeändring valberedningen (andra läsningen)
– Proposition om införande av aspningspolicy
– Proposition om reglementesändring för sektionsmötet
– Proposition om uppdelning av arbetsgrupper och projektgrupper

• Revision av ekonomi och ansvarsbefrielser gicks igenom. sexIT22 och sexIT23 blev ansvars-
befriade.

§8 Diskussion om föregående mötesprotokoll

• Love Lindqvist informerar att motionen om införande av ett rustmästeri var en reglemen-
tesändring som inte fick enligt stadgarna tillräckligt antal röster. Love Lindqvist lägger ett
ändringsyrkande om att ändra så beslutet inte gick igenom.

Mötet beslutar:

• att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna med godkända ändringar. Beslut

§9 Fastställande av mötets dagordning – 17:39

§10 Diskussion

• Love Lindqvist vill göra ändringsyrkandet att lägga in meddelanden från StyrIT, HelgIT,
MötespresidIT & ArmIT

Mötet beslutar:

• att fastställa dagordningen med ändringsyrkanden. Beslut

§11 Adjungeringar – 17:40
Föreligger ej

§12 Meddelanden – 17:41
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(a) CESA
• CESA har inte fått tillräckligt med datorer så om någon har datorer över tar de gärna

emot dessa.
(b) Kårledningen

• Finns lediga platser kvar i anställningskommitten, kontakta VO.
• Teknolog-äskningar, bidrag från kåren för att genomföra projekt för ett större antal stu-

denter, går att göra.
• Kåren 2040 är genomklubbat, bl. a. utveckla kårhuset, psykisk hälsa, hur man utvecklar

alumninätverk. Skriv till KL om ni vill vara med i någon av projektgrupperna.
(c) FuM

• Fumvalet har nyss skett, resultatet går att se på valnämndens hemsida och i kårhuset.
• Nästa fummöte är nästa vecka, alla får närvara så kom dit!
• Är man sugen att delta i kårens valberedning så sker invalet nästa möte.

(d) ArmIT
• Kom på fler ArmIT-arr! Annars tappar vi pengar från sponsorer.

(e) HelgIT
• Det finns 3 platser över, skriv till ϕ om ni är intresserad men inte anmält sig.

(f) StyrIT
• Första punkten: Det finns oklarheter om filmvisning på sektionen. Man får inte visa film

utan licens som förening/på ett arr. Finns en guide på wikin om hur man söker licens,
kostar ca 700 för licensen. En licens gäller för en film. How-to-filmvisning heter wiki-sidan.

• DatE-IT har hållt ett fyllnadsval; de nyinvalda är: Daniel Serrander (E), Filip Lundberg
(E), Eric Dahlgren (D) samt Erik Nygren (D).

• DatE-IT vill försöka hitta nya lokaler inför nästa mässa, både mässlokaler men även för
förvaring.

• DatE-IT vill bli bättre på att kommunicera med sektionsmedlemmarna och styrelserna.
(g) MötespresidIT

• Inval kommer ske innan motioner detta möte, detta på grund av att mötet kommer ske i
två delar.

• Stanna efter invalen, om ni inte stannar kommer resterande mötet enbart skjutas upp.
• Vi kommer testa att under inval ställa frågor till samtliga nominerade samtidigt. Alltså,

de nominerade kommer inte stanna kvar för frågor efter presentationen utan istället alla
tillsammans svara på frågorna efter allas presentationer.

§13 Verksamhetsrapporter – 18:02
(a) ArmIT
(b) digIT
(c) Cloudlords
(d) EqualIT
(e) FanbärerIT
(f) FlashIT
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(g) frITid
(h) MrKIT
(i) NollKIT
(j) P.R.I.T.
(k) sexIT
(l) snIT

(m) styrIT
(n) TrädgårdsmästerIT

• Mötet öppnar för frågor om samtliga verksamhetsrapporter.
• Mötet går till diskussion om samtliga verksamhetsrapporter.

Mötet beslutar:

• att godkänna verksamhetsrapporterna i klump. Beslut

• att lägga samtliga verksamhetsrapporterna till handlingarna. Beslut

§14 Verksamhetsplaner och budgetar – 18:03
(a) ArmIT’24

• Agnes ’Meister’ Boman föredrar verksamhetsplanen.
• Nadia ’Pufflan’ Farias föredrar budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor till ArmIT’24.

– Blip: Är IT-teknologen Casino fortfarande välkommen
Snek: Är Casino verkligen IT-teknolog?

– IT-teknolog: Var tänker ni förvara bordet ni köper in?
Svar: Det förvaras ett i HASen just nu, men det är inlånat från en privatperson.

• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för ArmIT’24. Beslut

(b) digIT’24
• Viktor ’Syntax’ Eriksson föredrar verksamhetsplanen.
• Wilmer ’Wolt’ Greppe föredrar budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor till digIT’24.
• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för digIT’24. Beslut

(c) FlashIT’24
• Oliver ’Stark’ Anderzen föredrar verksamhetsplanen.
• Isac ’Fox’ Snecker föredrar budgeten.
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• Mötet öppnar upp för frågor till FlashIT’24.
– Love Lindqvist: Vad är det för typ av andra arrangemang ni vill arrangera?

Stark: Vi tänker oss arrangera en sittning eller dylikt, förslagsvis under mottag-
ningen.

• Mötet går till diskussion.
– FlashIT’24 vill ändra att ’göra en fotobok’ till ’undersöka möjligheten att göra en

fotobok’ i verksamhetsplanen.
– ϕ tycker de ska ta bort LP4 i budgeten eftersom den gäller hela året.

Att ändra rubriken
från:
”Verksamhetsplan FlashIT’24 LP4”
till:
”Verksamhetsplan FlashIT’24”
FlashIT jämkar sig med ändringarna.

– Snek föreslår att lägga till ’ytterligare ett arr för att öka kommitténs synlighet’

Att ändra från:
”Arrangera minst ett event för att öka FlashITs synlighet.”
till:
”Arrangera minst ytterligare ett event för att öka FlashITs synlighet.”
FlashIT jämkar sig med ändringsyrkandet.

– Prince: Ni kan definitivt ha med det, men har ni med det i dokumentet tvingar ni er
själva att arrangera detta. Ifall det visar sig bli mer jobb än ni är beredda på så kan
det vara bra för er att inte ha med det här.

– Stark lägger ett ändringsyrkande på att ta bort punkten i fråga.

Att ta bort punkten
”Arrangera minst ytterligare ett event för att öka FlashITs synlighet.”
FlashIT jänkar sig med ändringarna.

– Skepparen: Det är en plan, inte ett krav att den ska följas till fullo.
• Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för FlashIT’24 med ändringsyrkanden. Beslut

(d) frITid’24
• Pontus ’Wiken’ Wikström föredrar verksamhetsplanen.
• Oskar ’Anders’ Andersson föredrar budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor till frITid’24.

– Wits: Är det lika många specialarr?
Svar: Nej, det är det inte, vi kommer ha 12 special-arrangemang, förra året hade

hälften så långt verksamhetsår.
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– Napster: Kanske är värt att skriva ’regelbundna idrottspass’ istället för att specifiera
platsen som motionshallen.

Svar: Ja, det kan vara bra, så får man med extra arrangemang, men vi vill gärna
tvinga oss vara i motionshallen med tanke på att den är bokad varje vecka.

– ϕ Finns det så många specialarr som man kan hålla eller blir det repetition?
Svar: Ett specialarr behöver inte vara ett nytt arrangemang varje gång, hittils har

vi haft badminton och kommer ha frisbeegolf imorrn. Ett specialarr är egentligen ett
arr utanför motionshallen som kostar pengar.

– Napster: Vill ni ha med att det står arrangemang utomhus vid varmare väder?
Svar: Ja, det kan ske även vid kallare väder, meningen är lite diffus och borde

kanske strykas helt.
• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för frITid’24. Beslut

(e) styrIT’24
• Carl Toreborg yrkar på att flytta verksamhetsberättelse och budget för styrIT’24 till efter

motioner i dagordningen.
Mötet beslutar:

– att godkänna flyttandet av styrIT’24 budget och verksamhetsberättelse till efter mo- Beslut
tioner.

§15 Revisionsberättelse – 18:37
• Revisorerna föredrar revisionsberättelsen.
• De man rekommenderar att bli ansvarsbefriade är:

– TrädgårdsmästerIT’22/23
• Mötet öppnar för frågor.

– Snek: Varför är jag inte ansvarsbefriad?
Svar: Vi tyckte du behövde vänta lite

• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:

• att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. Beslut

§16 Ansvarsfrihet och verksamhetsberättelser – 18:39
(a) TrädgårdsmästerIT’22/23

• Carl Toreborg föredrar verksamhetsberättelsen.
• Jonathan ’TanTan’ Edenlund föredrar den ekonomiska berättelsen.
• Mötet öppnar för frågor till TrädgårdsmästerIT’22.

– Gargis: Hur många växter överlevde ert år?
Svar: Det är väldigt roligt för det är fler än man tror.
Svar: Det var bara två-tre som dog av de tio vi köpte in.
Svar: Det är grönare i Hubben 2.2 och det är det viktigaste.
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– Göken: Hur många bokföringspärmar överlevde?
Svar: En!

– ϕ: Plantorna som dog, inkluderar det enbart ert verksamhetsår.
Svar: Vi ansvarar inte för vad det nya TrädgårdsmästerIT gör.

• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
• att ansvarsbefria TrädgårdsmästerIT’22/23 samt att föra verksamhetsberättelsen och den Beslut

ekonomiska berättelsen till handlingarna.
(b) Resterande organ

Mötet beslutar:
• att bordlägga resterande ansvarsbefrielser till nästa möte. Beslut

Mötet ajourneras i 31 minuter.

§17 Carl Toreborg yrkar på att flytta inval till EqualIT till först.
Mötet godkänner flytten

§18 Personval – 19:22

(a) EqualIT
• Ordförande

– Adrian ”Yack” Danielsson nominerar sig till ordförande i EqualIT, presenterar sig,
svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Adrian ”Yack” Danielsson till ordförande i EqualIT. Beslut

• Kassör
– Erik ”Göken” Persson nominerar sig till kassör i EqualIT, presenterar sig, svarar på

frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Erik ”Göken” Persson till kassör i EqualIT. Beslut

• Ledamot
– Ebba ”Zeldia” Munck, Linda ”Gåsen” Bergevald och William ”Duplo” Lindgren no-

minerar sig till ledamot i EqualIT, presenterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet
och lämnar sedan lokalen.
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– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Ebba ”Zeldia” Munck, Linda ”Gåsen” Bergevald och William ”Duplo” Beslut

Lindgren till ledamot i EqualIT.
(b) styrIT

• Ordförande
– Jonathan ”TanTan” Edenlund nominerar sig till ordförande i styrIT, presenterar sig,

svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Jonathan ”TanTan” Edenlund till ordförande i styrIT. Beslut

• Vice Ordförande
– Sara ”SÄPO” Borg nominerar sig till vice ordförande i styrIT, presenterar sig, svarar

på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Sara ”SÄPO” Borg till vice ordförande i styrIT. Beslut

• Kassör
– Gustaf ”Goose” Asplund nominerar sig till kassör i styrIT, presenterar sig, svarar på

frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Gustaf ”Goose” Asplund till kassör i styrIT. Beslut

• Sekreterare
– Wilmer ”Wolt” Greppe nominerar sig till sekreterare i styrIT, presenterar sig, svarar

på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Love Lindqvist
Mötesordförande

Oscar Palm och Ju-
lia Böckert
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Mötet beslutar:
– att välja in Wilmer ”Wolt” Greppe till sekreterare i styrIT. Beslut

• SAMO
– Hampus ”Blip” Rhedin Stam nominerar sig till SAMO i styrIT, presenterar sig, svarar

på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Hampus ”Blip” Rhedin Stam till SAMO i styrIT. Beslut

• Ledamot
– Oscar ”Space” Eriksson, Alexander ”Haren” Gilabert och Kevin ”Kev” Collins nomi-

nerar sig till ledamot i styrIT, presenterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet och
lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Oscar ”Space” Eriksson, Alexander ”Haren” Gilabert och Kevin ”Kev” Beslut

Collins till ledamot i styrIT.
(c) Valberedningen

• Ordförande
– Samael ”Prince” Pooyan nominerar sig till ordförande i Valberedningen, presenterar

sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Samael ”Prince” Pooyan till ordförande i Valberedningen. Beslut

Mötet ajourneras i 30 minuter.

• Ledamot
För få har ställt sig upp, valet bordläggs till senare under mötet.

(d) snIT
• Ordförande

– Carl ”Watt” Toreborg nominerar sig till ordförande i snIT, presenterar sig, svarar på
frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.
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Mötet beslutar:
– att välja in Carl ”Watt” Toreborg till ordförande i snIT. Beslut

• Kassör
– Ida ”Ide” Dahl nominerar sig till kassör i snIT, presenterar sig, svarar på frågor från

sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Ida ”Ide” Dahl till kassör i snIT. Beslut

• Ledamot
– Kalle ’kalippo’ Wiklund, Hanna ”Knyttet” Carling, Victor ”Yoggi” Hui, Lily-Ann

”Lori” Stenberg och Oscar ”Saxen” Palm nominerar sig till ledamot i snIT, presenterar
sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Kalle ’kalippo’ Wiklund, Hanna ”Knyttet” Carling, Victor ”Yoggi” Hui, Beslut

Lilly-Ann ”Lori” Stenberg och Oscar ”Saxen” Palm till ledamot i snIT.
(e) FanbärerIT

• Ordförande
– Carl Toreborg nominerar sig till ordförande i FanbärerIT, presenterar sig, svarar på

frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Carl Toreborg till ordförande i FanbärerIT. Beslut

• Kassör
– Ida ”Ide” Dahl nominerar sig till kassör i FanbärerIT, presenterar sig, svarar på frågor

från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Ida ”Ide” Dahl till kassör i FanbärerIT. Beslut

• Love Lindqvist avsäger sig tillfälligt rollen som mötesordförande. Samael ”Prince” Pooyan
är mötesordförande till slutet av FanbärerIT-invalet.
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• Ledamot
– Love ”Snek” Lindqvist, Wanda ”Smaug” Wannelöf, Karl ”Wits” Göransson Kjellmer

nominerar sig till ledamot i FanbärerIT, presenterar sig, svarar på frågor från sektions-
mötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Love ”Snek” Lindqvist, Wanda ”Smaug” Wannelöf, Karl ”Wits” Göransson Beslut

Kjellmer till ledamot i FanbärerIT.
• Love Lindqvist återupprättas som mötesordförande.

§19 Interpellationer – 22:17

§20 Fråga till mötet – 22:18
• Love Lindqvist: För ett tag sedan fyllnadsvaldes platsen sekreterare2 i MötespresidIT, något

som enligt reglementet inte är möjligt att göra. Är det mötets mening att godta detta inval
ändå?

Mötet: Ja!
Mötet beslutar:

• Att fyllnadsvalet var giltigt Beslut

• Fredag: Innebär detta att fyllnadsval till valberedning inte går att göra om valberedningens
motion går igenom?

• Love Lindqvist: kortfattat, ja.

§21 Propositioner – 22:23
(a) Proposition om arbetsgrupper (Andra läsningen)

• Erik ”Göken” Persson föredrar propositionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT’23.

– Pjäsen: Vilket bakåtarbete kommer ske för det som redan står i stadgarna, omformu-
leringar etc.

Svar: Detta gäller bara KMG, AMG och kaffeansvariga.
• Mötet går till diskusson.

– Krysset: Vi som lagt motionen om valberedningen har för avsikt att styrelsen inte kan
fyllnadsvälja till valberedningen.

Mötet beslutar:
• att bifalla propositionen i sin helhet. Beslut

(b) Proposition om aspbudget
• Carl Toreborg och Jennifer ”Pixie” Hallberg föredrar propositionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT’23.

– Fråga: Blir det inte orättvist om folk har fyllnadsval och då behöver mer pengar?
Svar: Det gäller bara ordinarie aspning.
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– Fråga: Vad kommer skillnaden egentligen bli, kan inte folk bara äska till samma gamla
summa på 6000?

Svar: Vi kommer ha ett tak i vår (StyrITs) egna budget, och StyrIT kan delegera
och hålla det rättvist och bidra till det som egentligen behöver pengarna.

• Mötet går till diskussion.
– Prince: Det mesta av aspbudgeten har gått åt att köpa mat. Jag tycker det är rimligt

att alla kommitteer har en fast asp-budget så det blir rättvist. Det undviker också att
StyrIT får massa tjat att folk vill göra dyra saker, för nu finns det en fast summa.

– Love Lindqvist: Om vi inte litar på att folk kan kontrollera en budgetpunkt i början,
borde vi inte då bara låsa alla punkter i budgeten till en summa?

– Vi har inte sett en skillnad i antalet sökande, fast vi spenderar mer pengar. Att lägga
så mycket på aspning är bara slöseri.

– ϕ: 2022, när det fanns en tak, så var det typ bara OvKIT som slog i det taket. Det togs
bort, men denna proposition är en lösning på det problemet som fanns 2022 också.

– Sektionsmötet granskar knappt något, speciellt inte budgetgranskning. Som en av de
personerna som tog bort taket så känns detta jätterimligt.

– Love Lindqvist: Det viktigaste i propositionen är att vi ser att pengarna sektionen
spenderar går till något viktigt. Just nu ser vi att pengarna spenderas utan en egentlig
anledning. Dessutom gör detta det lättare att sätta en aspbudget när en ny kommitté
går på.

– Prince: Kommittéers budgetar ser olika ut för man har olika utgifter, ex. jämför Flas-
hIT och P.R.I.T.. Har aspningen egentligen blivit dubbelt så bra? Nej. Mer pengar
spenderas bara.

– Pjäsen: Min första poäng är att sektionsmötet isåfall inte kan granska budgetar. Varför
låter vi andra budgetpunkter vara oreglerade. Min andra punkt är att det är orimligt
att en kommitté som FanbärerIT med väldigt få sökande har en lika stor aspbudget
som exempelvis P.R.I.T. som har många fler sökande.

– Det är skillnad på att köpa pizza till sina aspar och att göra sektionsnytta via att
arrangera typ en sittning.

– Pjäsen: Pizza kanske inte är värt att spendera pengar på, men var går gränsen för vad
aspbudgeten läggs på. Borde vi inte snarare reglera vad pengarna läggs på istället för
hur mycket pengar kan läggas?

– STRECK I DEBATTEN
– Åskan: Det känns som att vi borde genomföra detta som en snabblösning för att senare

granska mer vad en aspbudget får spenderas på.
– Yoggi: Jag har sett ganska dåliga exempel på bra spendering av aspbudgeten och vill

ge lite perspektiv. Innan maxtaket togs bort använde P.R.I.T., sexIT och NollKIT
majoriteten av sin budget på bastun och det lilla som var kvar på resten av arrange-
mangen. Aspningen gick ändå att genomföra utan problem så det fungerar även med
lite lägre budget.

– Prince: Detta stoppar inte kommittéer från att spendera mer på aspningen, det lägger
snarare till ett krav på godkännande från styrIT innan pengarna kan läggas, om det
behövs en utökad aspbudget.

Mötet beslutar:
• att bifalla propositionen i sin helhet. Beslut
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§22 Diskussion om paus:

• Love Lindqvist: Alternativen är ingen paus, 20 minuter paus, eller en 12-dagarspaus.
• Wits: Jag tycker det börjar bli sent. Jag yrkar på en 12-dagarspaus.
• Prince: Jag tror det som är kvar kommer ta ungefär lika lång tid som detta har gjort hittils.
• Love Lindqvist: Tar vi en paus hinner man tänka igenom motionerna inför mötet.
• Humlan: En lång paus är bra, då hinner alla andas lite och tänka igenom resten.
• TanTan: Jag vill ha en kortare paus nu och att vi går igenom de kortare motionerna nu så vi

hinner tänka igenom de stora utan att behöva tänka på de mindre motionerna.
• Haren: 12-dagarspaus så får vi förhoppningsvis bättre diskussioner istället för att de röstas

igenom utan tanke.
• Love Lindqvist: Jag föreslår att vi tar valberedningens motion nu och tar pausen sen.
• Wits: Eftersom motionen är kort så är det bättre att ta de på nästa möte, jag vill hem nu,

mötet är pain.
• Love Lindqvist jag föreslår en kontrapropositionsvotering mellan:

15-minuterspaus och fortsätta mötet
• Valberedningsmotion och sedan 12-dagarspaus 31

12-dagarspaus 18
• Votering

Mötet beslutar:

• att presentera motion om ordförande i valberedningen nu och sedan paus i 12 dagar Beslut

§23 Motioner – 23:12
(a) Motion om ordförande i valberedningen (Andra läsningen)

• Max ”Krysset” Hagman föredrar motionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till motionären.

– Åskan: I en vanlig kommitté tar ordförande utökat ansvar och ansvarar för resterandes
välmående, hur kommer borttagning av detta påverka verksamheten.

Svar: Det är bättre att ha interna poster, och ordförandeposten har fått saker
dumpat på sig som ingen annan vill göra.

– Napster: Vi undviker många dumma situationer genom denna motion.
– Love Lindqvist: Var det avsiktigt att byta ledamöter till valberedare.

Napster: Ja, som jag avser det bör inte styrelsen ha möjlighet att fyllnadsvälja
till en valberedning.

• Carl ”Watt” Toreborg föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT’23.
• Mötet går till diskussion.

– Prince: Jag höll med om motionen till en början men efter vidare eftertanke håller jag
inte längre med, med tanke på hur avhopp kan leda till för få i en valberedning för att
sektionen ska kunna existera. Jag förstår poängen med att styrelsen inte kan välja in
valberedning, det kan bli jäv.
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– Sakupplysning: I stadgan står det inte ett förbud mot inval av andra saker än ledamöter
utan snarare en tillåtelse att välja in specifikt ledamöter.

– Napster: denna motion hindrar inte fyllnadsval av valberedning utan leder snarare till
att sektionsmötet måste godkänna fyllnadsval av platserna i valberedningen.

– Saxen: Det finns ingen poäng med en ordförande i en valberedning. Ordförandes röst
kan betraktas som mer värd och det känns fel.

– Carl Toreborg: Det här känns som en fråga för inspektorerna, om för få platser är
fyllda i valberedningen, innebär detta att sektionen inte får göra något fram tills
nästa sektionsmöte.

– Ide sakupplyser: StyrIT skulle faktiskt kunna välja in valberedningen om det tas upp
på nästkommande sektionsmöte.

– Wiken: Det finns jättemycket frågetecken som uppstår om den här går igenom. Det
känns som vi inte har så bra koll på vad som händer om valberedningen blir för få.

– Love Lindqvist: StyrIT behöver kolla vad som faktiskt händer om en valberedare
hoppar av. Yrkar på 12 dagars paus.

Mötet ajourneras i 16920 minuter.

• Fastställande av röstlängd: 38 närvarande.
• Love Lindqvist vill lägga till fyllnadsval MötespresidIT samt byta plats på motion om

inlämningstid av mötesdokument och motion om definitionen av revisor.
• Max ”Krysset” Hagman föredrar motionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till motionären.
• Carl ”Watt” Toreborg föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp till frågor till styrIT.
• Mötet går till diskussion.

– Saxen: Tycker det är viktigt att sektionen har koll på vilka som sitter valberedning,
det är ganska långt mellan invalen och när det dokumenten publiceras, bra att ta det
på sektionmöten så fler har möjlighet att ta upp det

– Carl Toreborg: Jag tycker det finns ett argument för att ha en ordförande i valbered-
ningen. Då har man ett ansikte utåt som är delaktig på ordförandemöten och som kan
kontaktas av styrIT.

– Prince: Har tyckt en sak sen ändrat sig, sen tyckt nå annat, sen ändrat sig igen. Tycker
det behövs en Ordf så att någon kan dra i det, revisorerna må klara sig utan men tycker
det har skadat ValleB när de inte hade en tydlig ordf nu under senaste tiden. Tycker
att styrelsen ska kunna fyllnadsvälja, men det måste godkännas på mötet, så styrelsen
kan se till att vi har en sektion, men att sektionmötet har någon form av säg i det
hela.

– Carl Toreborg: Jag har tänkt en del på fyllnadsval och hur det fungerar. Det finns en
poäng med att styrelsen kan välja in till ansvarsposter fast att det görs som ett per
capsulam-beslut (att sektionsmötet måste rösta igenom)

• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
Mötet beslutar:

• att avslå motionen. Beslut

(b) Motion om definitionen av revisor
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• Erik ”Göken” Persson föredrar motionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till motionären.

– Skepparen: Att revisera sektionens verksamhet, görs det i nuläget?
Svar: Ja, det är enbart flyttat, arbetet är densamma.

– Snek: Pekar siffran på subpunkten på ordinarieinval eller inte?
Svar: Ja

• Carl ”Watt” Toreborg föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT’23.

– Göken: Jag tänker på första ändringsyrkandet där. Ändringsyrkandet att ändra från
ledamöter till revisorer leder till att det inte går att fyllnadsvälja till revisorer.

– Watt: Det är korrekt, då den är skriven före ValleB kaoset, ge oss 2 sec, mummel, ge
oss några minuter...

– Sakupplysning: Det står revisorer i stadgan redan.
– Ide: tror att StyrIT inte har fått välja in revisorer på styrelsemöten tidigare
– Humlan: Har vi fyllnadvalt revisorer tidigare
– Prince: Tror inte vi har fyllnadvalt tidigare därav har det inte kommit upp
– Skepparen: Kan ni fyllnadsvälja till revisorer just nu?

styrIT: Nej.
– Saxen: Bör styrIT kunna fyllnadvälja revisorer?

Watt: Det handlar om en sårbarhet i sektionen, tar väldig tid att fixa ett extra
sektionsmöte, per capsulum-beslut är lite wonky

• Mötet går till diskusson.
– Snek: Jag vill lägga ett ändringyrkande, det finns i kanalen. Snek går igenom motionen

Att flytta punkten “Revisorer” till “§15 Revisorer” och justera mellanliggande punk-
ter.
Att Under “Förutsättningar” ändra
”Den som söker revisor ska:”
till
”Teknologsektionens revisorer ska:”

– Göken: Jag tycker båda sakerna är rimliga, tanken med att flytta var att de ska ligga
bredvid de andra. Den andra tycker jag också är rimlig, det var en liten miss jag gjorde
när jag skrev motionen, jag jämkar mig med båda.

– Snek: Ännu ett ändringyrkande, jag slänger upp det i kanalen... Nu är den postad.
Går igenom den lite snabbt

Att Stryka samtliga att-satser i motionen.
Att Lägga till “§15.1.4 Rättigheter” med följande innehåll:
”Sektionens revisorer äger rätt att i namn och emblem använda sektio- nens namn och
symboler.
Sektionens revisorer har rättighet att med en notis på tre läsdagar få handlingar och
räkenskaper tillhanda.”
Att under “§15.1.3 Revision” stryka
”Sektionens revisorer har dessutom en rättighet att med en notis på tre läsdagar få
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handlingar och räkenskaper tillhanda.”
Att under punkt “§4.4.1 Första ordinarie höstmötet” tillika “§4.4.2 Första ordinarie
vårmötet” justera antalet invalda revisorer från “2-3” till “2-4”.

– Pixie: Detta har inte med ändringsyrkandet att göra. Det är såklart väldigt nice för
styrIT att kunna fyllnadsvälja till revisorer. Det finns dock olika anledningar till att
en styrelse inte borde kunna fyllnadsvälja till revisorer, på samma sätt som till en
valberedning. Jag tycker dock det fortfarande är viktigt att styrIT kan göra det. Med
ett lågt antal revisorer är det skönt för revisorerna att kunna välja in extra revisorer.

– Göken: Ändringsyrkande 2, håller inte med och kommer inte jämka sig, finns saker
som missats och blivit fel. Motionen får det mer samlat och underlättar för ändringar
i framtiden.

– Ide: Har checkat git historia och gammal stadga, innan ändring fick inte StyrIT fyll-
nadsvälja revisorer

– Saxen: Om vi är oroliga för hög arbetsbörda, borde vi inte höja antalet revisorer
istället?

– Pixie: Det är svårt att sätta ett minimitak som blir för högt eftersom det blir som inval
till exempelvis styrIT och valberedning. Det är då bra att låta styrIT fyllnadsvälja
istället för att riskera att för få söker.

– Snek: förtydligar hur saker faktiskt funkar hitta ett fel som kan leda till lite fel men
är ändå till fördel, att man väljer varje halvår e good så att vi aldrig kan bli utan
revisorer

– Humlan: Jag tycker det är rimligt att det heter revisorer i stadgan, jag vill lägga änd-
ringsyrkandet styrIT tog upp.

Att under §4.1 i stadgan ändra
”antal ledarmöter”
till
”antal revisorer”

– Watt: Vad händer om vi väljer in styrelsen på per capsulum beslut och sektionsmötet
nekar det, gör saker lite krångligt hur verksamheten ska ha varit efter ett fyllnadsval

– Yoggi: Det här är om Sneks ändringsyrkande om antalet invalda, jag tror det behöver
ändras under inval också.

– Snek: Nu har det skett mycket diskussion om vilka styrIT kan fyllnadsvälja, är detta
något styrIT tänkte kolla på.

– Watt: vill kolla på huruvida fyllnadval borde funka när han e klar med styret och har
mer tid

– Prince: Går alla dessa ändringsyrkande att rösta igenom tillsammans?
– Ser inget syfta med att göra det

• Mötet går till beslut om ändringsyrkande
– Ändringsyrkande 2 - bifallet
– Ändringsyrkande 3 - avslaget

• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
Mötet beslutar:

Love Lindqvist
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Oscar Palm och Ju-
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• att bifalla motionen med ändringsyrkande. Beslut
• att godkänna en redaktionell ändring som uppdaterar antalet revisorer under §5.1.1 i Beslut

stadgarna till “fyra till åtta”
(c) Motion om inlämningstid av mötesdokument

• Oscar ”Saxen” Palm föredrar motionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till motionären.
• Carl ”Watt” Toreborg föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT’23.

– Snek: Nu har antalet revisorer som kan väljas in ändrats, ändrar det er åsikt.
StyrIT: Nej

• Mötet går till diskusson.
– Saxen: Presenterar ett ändringyrkande

Att ändra under §1.2 från:
”Förslag till dagordningen skall anslås fem dagar innan sektionsmötet”
till:
”Förslag till dagordningen samt tillhörande dokument skall anslås fem läsdagar innan
sektionsmötet”
Saxen jämkar sig med det

– Snek: Hur känner revisorerna om ändringen på läsdagar, nu när de har ökat antal
möjliga revisorer.

– Gargis: Bör inte påvärka vårat current arbete, LP4 är det hektiskt då många ska
ansvarbefrias, som det ser ut nu är det för få dagar för att slutföra arbetet på

– Napster: Fråga till revisorerna, hur många dagar innan sektionsmötet är lämpligt?
– Gargis: Tycker det som är nu är lämpligt
– Fredag: Jag vet inte om ovanligt mycket är rätt att säga, det är mer att revisorernas

arbete varierar mellan olika LPs.
– Watt: Fråga till saxen, har du pratat med revisorerna innan
– Saxen: Nej, tyckte det var lite skumt bara.
– ϕ: Jag förstår att det är mycket smidigare att allting ska in samtidigt men jag känner

ändå att revisorerna kan behöva de extra dagarna.
– Göken: Som tidigare revisor tycker jag de extra dagarna behövs
– Napster: Det känns som att revisorerna behöver fler dagar, motionen handlar också

om att motioner och propositioner ska in tidigare. Går det att stryka att-satsen om
revisorerna?

– Snek: Det är det som StyrITs ändringsyrkande innebär
Napster: Banger

• Beslut om ändringsyrkanden
– Ändringsyrkande 1 - bifallet

• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
Mötet beslutar:

• att bifalla motionen i sin helhet med ovannämnda ändringsyrkanden. Beslut
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(d) Motion om mötesordning
P.R.I.T. lämnar sneakily salen för att hämta pizza.

• Love ”Snek” Lindqvist föredrar motionen.
Samael Pooyan tar temporärt upp roll som mötesordförande

• Mötet öppnar upp för frågor till motionären.
• Carl ”Watt” Toreborg föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT’23.
• Mötet går till diskusson.

– Snek: Jag vill börja med att svara på styrITs svar lite snabbt. Första att-satsen är
ett stavfel, jag jämkar mig. Andra att-satsen fixar inte de problem jag ämnade lösa,
jag jämkar mig med det också. att-sats tre jämkar jag mig också med. Den fjärde
att-satsen är också rimligt, jag jämkar mig inte. Att-sats fem tycker jag inte om, jag
tycker den är alldeles för formell och inte stämmer överens med vad vi gör nu. Punkt
sex, diskussion tycker jag är rimligt att ha för en interpellation, jag tänker inte jämka
mig med att stryka det.

– Ide: Påpekar en redaktionell ändring vilket Snek jämkar sig med
– Prince: Var det här ni vela ändra pekar på skärm
– Ide: Ja
– Prince: Jag håller med styrIT, dock håller jag med Snek om att det är naturligt med

diskussion om interpellation. Vid en interpellation är det något man vill att styrIT ska
svara på, interpellationer är inget som sker ofta och när det sker så är det ofta något
viktigare som är värt att diskutera, ifall man inte är nöjd med svaret eller dylikt. Det
är mycket lättare för styrIT att diskutera än för hela sektionen att diskutera, ett svar
på interpellationen svarar kanske inte på hela sektionens frågor kring ämnet.

– Snek: lägger ett ändringyrkande Definierar hur distansinval sker jämkar sig med sitt
eget ändringyrkande och visar hur ett distansinval går till

Att under “§4.5 Personval”, ovanför “Efter att samtliga nominerade presenterat sig
[...]”, lägga till följande klausul:
Då en som önskar nominera sig själv inte kan närvara på mötet kan denne nomineras
och föredragas av en representant med förslagsrätt. Presentation kan ske (i minskande
ordning av preferens):

(a) med färdigskriven text från den som önskar nominera sig;
(b) med representantens egna ord; eller
(c) genom video eller röstsamtal till den som önskar bli nominerad. Används detta

alternativ bör representanten aggera mellanman för att säkerställa att mötet samt
den som önskar bli nominerad kan höra och förstå varandra.

Representanten eller annan på mötet med talrätt ska verbalt attestera att den som blir
nominerad även vill bli invald.

– Watt: Vi diskuterade det med röstsamtal i styrIT och vi tyckte att det blev väldigt
otydligt när mötet står och lyssnar på ett telefonsamtal. Jag vill inte ändra något men
det kan vara bra att känna till.

– Ide: Vill ge ett förslag att ändra talrätt till yttrande rätt
Snek jämkar sig met det
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– Snek: Jag vill svara på vad Watt sade. Jag håller med om att videosamtal inte är önsk-
värt, ändringsyrkandet jag jämkar mig med nämner att det är det sämsta alternativet,
men att det ändå är möjligt.

– Snek: Lägger ännu ett ändringyrkande skriver om mötesordningan så att vi på mötet
har möjlighet att ställa frågor i grupp, en fördel är att detta koncept nu är prövat och
vill därav lägga till det i motionen, jämkar sig dock inte då sektionen borde rösta om
det.

Att Stryka “3. Mötet öppnar upp för frågor till den nominerade.” och under lägga till
steget
“Mötet ställer frågor till de nominerade, individuellt eller i grupp. Mötesdeltagare kan
kräva individuell frågeställning för en, flertal, eller resterande frågor.”
Att Under “Det är inte tillåtet för nominerade att befinna sig i salen under:” ändra
“presentationen av eller frågor till andra nominerade”
till
“presentationen av andra nominerade”

– Prince: Okej, det är väldigt mycket här, jag kommer gå igenom allting, jag tror jag
inte är den enda som inte hänger med.
Prince går igenom ändringsyrkanden.

– Ordningsfråga: Fredag påpekar att prince är literal rap god, also får man jämka sig
bara delar av ett ändringsyrkande

– Snek: Om sektionen hellre vill det så kan jag inte göra det och lägga ännu fler änd-
ringsyrkanden.

– Prince: Är det mötets mening att man får göra som Snek gjort?
Mötet: Ja!

Prince fortsätter läsa upp ändringsyrkanden.
Ändringsyrkande 1 Att i §4.5 Personval, efter första meningen lägga till: Person nominerad av annan

måste godta nomineringen.
Ändringsyrkande 2 Att i §4.5 Personval lägga till:�Då person inte kan närvara vid sektionsmöte så

hanteras presentation på följande sätt:
1. Personen som blir nominerad ska meddela mötespresidIT att denne godtar sin

nominering
2. Personen kan presentera sig, om denne vill, genom antingen videolänk eller via

text som läses upp av mötespresidIT
3. Mötet öppnar upp för frågor till den nominerade om tillämpligt
4. Mötet öppnar upp för diskussion
5. Mötet går till beslut

Ändringsyrkande 3 Att i §4.1 under Interpellation stryka punkt 5: • 5. Diskussion
Ändringsyrkande 4 Att Stryka ”3. Mötet öppnar upp för frågor till den nominerade.” och under lägga

till steget ”Mötet ställer frågor till de nominerade, individuellt eller i grupp. Mötes-
deltagare kan kräva individuell frågeställning för en, flertal, eller resterande frågor.”
Att Under ”Det är inte tillåtet för nominerade att befinna sig i salen under:” ändra
”presentationen av eller frågor till andra nominerade” till ”presentationen av andra
nominerade”

• Mötet går till beslut om ändringsyrkanden.
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– Ändringsyrkande 1 - Avslaget
– Ändringsyrkande 2 - Avslaget
– Ändringsyrkande 3 - Avslaget
– Ändringsyrkande 4 - Bifallet

• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
Mötet beslutar:

• att bifalla motionen i sin helhet med ovannämnda ändringsyrkanden. Beslut

Snek har nu tagit kontroll över mötet igen och yrkar på paus

(e) Love Lindqvist: Med anledning fint väder och pizza vill jag ajournera mötet i en timme. Mötet
ajourneras i 60 minuter.

(f) Motion om separat PR och Rustmästeri
• P.R.I.T.’23 föredrar motionen.

Watt begär att antal personer skall räknas igen då det vart lång paus, det var 44 pers
• Mötet öppnar upp för frågor till motionärerna.

– Saxen: Hur mycket kostar ett rustmästeri?
Humlan: Enda skillnaden är kostnaden för profilering, det vill säga 2 extra leda-

möter
Skepparn: Man kan även argumentera för att ett dedikerat rustmästeri kommer

ha möjlighet att spendera mer pengar
– Watt: Jag har två frågor. Finns det någon tanke i profileringsväg att ge utökad pro-

filering? (frågan besvaras i motionen). Vad är bakgrunden till uppsplittringen av mo-
tionen?

Humlan: Tanken från början var att ha våren på sig att förbereda inför splitt-
ringen, genom att skjuta fram uppsplittringen ges mer tid att förbereda inför det.

– Watt: Varför vill man lägga invalet i Lp2 och inte typ Lp1 då det är mindre belastning?
Humlan: det kan man
Casino: När kommiteerna splittras blir det lättare för sittande att arra bara en

aspning Lp2
Skepparen: Det finns många för/nackdelar med att ha det olika Lps, lp3 så kan

avgågna ovkit joina när de känner sig nöjda istället för att behöva aspa och hålla
aspning.

• Carl Toreborg föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT’23.
• Mötet går till diskusson.

– Prince: jag tycker inte att skjuta upp det leder till någon förbättring, det är fortfarande
samma motion, orolig för söktrycket, det är ett problem på andra sektioner, orolig för
kulturen, snickerit kanske blir hårdare i dess städ då de inte riktigt vet hur det är att
arra, andra blir sura, dålig stämning

– Snek: Jag vill lägga ett ändringsyrkande. Om vi röstar igenom den här nu så kommer
den inte gå igenom, vi röstade igenom ett ändringsyrkande förra gången där det stod
att motionen måste rösta igenom den två gånger men den gick inte igenom på föregå-
ende möte så ifall den går igenom måste vi ändå rösta igen. Jag vill ändra så att det
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räcker med att den går igenom detta möte.

Att Stryka Motionen ska behöva röstas igenom på två efter varandra följande sek-
tionsmöten”

– Watt: Personligen för motionen, bra med förändring, nyttigt för sektionen att få lite
större förändring, kul att se vad det leder till, kanske hitter annat vi kan ändra på

– Skepparen: Jag skulle veta vilka typer av kommittéer som det är problem med söktryck
på andra sektioner.

– Prince: Jag har frågat på SO möten, osäker på vilka sektioner specifikt det var, men
det har varit problem/bråk enligt andra SAMO

– Ide: Jag tycker att det känns lustigt att splittra en kommitté och låta en behålla nam-
net. Jag vill lägga ett ändringsyrkande på att byta namnet på nya P.R.I.T.. Jag vill
även påminna om att hela sektionen om några år kommer flytta till Johanneberg och
att vårt rustmästeri på Lindholmen kommer hit.

Att ändra samtliga förekomster av
”P.R.I.T.”
till
”prIT”

– Humlan: Anggående hårdhet i städ, är mer kulturellt, vill trycka på vikten att man
ska teambuilda och umgåsd med andra kommiteeer. Innan P.R.I.T. blev rust, hette
det utan punkter med små bokstäver på ställen

– Fox: Jag har en fråga till Prince. Har du någon koll på hur många sektioner har haft
problem med att hitta sökande till sina rustmästerier.

– Prince: Ca 3-4 SAMO som svarade, resten sa inte något, hörde bara, ja det har vart
problem, ingen sa att de inte har haft problem

– Prince: Jag vill också trycka på det Ide sade. Om några år kommer Cloudlords till
Johanneberg och eftersom det kommer ta något år för rustmästerIT att bli till, det
kan ta lite mer tid om vi väntar på Cloudlords att komma hit men jag tror ändå det
är bra att vänta och se hur det fungerar innan vi skapar ett rustmästeri till.

– Watt: Flytten är 2028-29, inte säkert om den kommer flyttas fram mer, känner vi att
behovet finns idag så borde vi ta beslutet nu, om 5 år (1/4 av sektionens existens) kan
vi tö upp det igen

– Skepparen: Det finns en poäng med att P.R.I.T. som har kontinuitet från de senaste 20
åren att ta över istället för Cloudlords som har kortare erfarenhet och från en annan
lokal.

– Snek: Tar av sig mössan Mycket snack om rust, vill se vad rustmästeri kan göra som
lokalansvariga, nämner false information, men poängen är att det finns niciga arr som
rutsmästeri skulle kunna göra typ som att arra en stor bastudag

– Prince: Jag tänker att förändringen ändå kommer vara om ett tag, om ett till två år,
så varför inte bara vänta ett tag till då och sedan avveckla en annan kommitté med
liknande syfte. Jag tror också att kulturen kan ändras på kort tid, exempelvis FlashIT
har blivit extremt mycket krökigare på enbart två år, jag är rädd att något liknande
kan ske med ett rustmästeri om det är allt de gör.
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– Saxen: I mina ögon så känns trädgårdsmästerIT som ett rustmästeri fast på johanne-
berg, kan man avslasta P.R.I.T.s ansvar på andra kommitéer ger replik till prit
- P.R.I.T.’24: Tycker inte om iden att trädgårdsmästerIT tar över som rust, kan flytta

över mindre uppgifter som städ och tömma kylar, risken e dock att det blir mycket
logistik och därav kanske inte ens värt det, därav emot idén, nuvarande trädgårds-
mästerIT är mer en inre PR-kommité än ett rustmästeri.

- annan P.R.I.T.’24: Angående allmänt städ i hubben så är P.R.I.T.s jobb inte att
städa hubben men mycket av tiden går ändå åt till att städa saker som inte görs
annars. Vi tror att om folk på sektionen städar lite mer i sitt dagliga liv, tömmer
diskmaskinen och sådant så får P.R.I.T. mycket mer tid på sig att göra roligare
saker.

– Wiken: Vill utveckla på det prince säger, visst man kan ge cloudlords ansvaret, måste
göra om ansvar oavsett, allt cloudlords grejs måste ju ändå göras om, måste göra om
allt från grunden oavsett

– Napster: Jag känner att det är lite bökigt att skapa en ny kommitté om flera år. Jag
tror att det är bättre att passa på nu med fler taggade att hjälpa till istället för att
vänta några år.

– IT-teknolog: Personligen känner att det vi gör som P.R.I.T. är för att det kanske inte
riktigt finns tid bara, tror inte det kommer fler arr bara för att vi splittrar

– Fredag: Det många känner är att de behöver lite allmänt rust. Mycket av de problem
vi har är inte att vi saknar ork eller tid att göra någonting utan snarare att det är
svårt att hitta tid i hubben att genomföra saker och att det tar tid för beställningar
att komma fram och dylikt.

– Puls: Jag tycker kulturfrågan är intressant, personligen tycker jag IT har en bra kultur,
dumt att förutsätta att vi kommer bli hängigare, Prince säfer det kan gå fort men det
behöver ju inte innebära att det går mot en negativ riktning, bör inte planera för att
kulturen kommer bli dålig

– Humlan: Jag tänkte ta några punkter i ordning. Med namnet så tänker jag att även fast
PR tar namnet så kommer rustmästerit ta andra delar, exempelvis profileringen. Med
mer tid så håller jag lite med Napster, det är bra att göra det nu när folk är taggade
istället för att tvinga folk om några år när de måste göra det. Med TrädgårdsmIT så
vet jag inte hur mycket de gör nu men det känns lite taskigt att slänga arbetet på
några som inte är taggade på att göra det.

– Snek: Bygger på det Happy och Fredag snacka om, att problemet var att man inte
hade tid iom plugg och privatliv, ser det som självklart att kommitté inte ska släppa
plugget, klart man blir begränsad, angående att hubben e bokad hela tiden, under
vardagarna i april var det ca hälften av dagarna som storhubben inte var bokad

– Ide: Jag hade tänkt ta upp något som nämndes i kanalen för länge sedan. För flera år
sedan när det togs upp senast var ett av de starkaste argumentet mot att det fanns
för lite tid och sedan dess har det tillkommit ett antal kommittéer som arrar mycket.
Det är mycket svårare att förbättra kultur än att försämra den.
Vilka har bestämt sig vad de vill rösta på?
Basically alla...

• Mötet går till beslut om ändringsyrkanden.
– Ändringsyrkande 1 - Bifallen
– Ändringsyrkande 2 - 19 för, 20 emot - Avslaget
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• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
Mötet beslutar:

• att avslå motionen i sin helhet. Beslut

Julia Böckert och Jacob Bengtsson ger upp, de hoppar av MötespresidIT Mötet ajourneras i 20
minuter.

§24 Verksamhetsplaner och budgetar – 21:25
(a) styrIT’24

• Watt: Tjo gang! sektionen: Woooooo
• Carl Toreborg föredrar verksamhetsplanen.
• Jennifer ”Pixie” Hallberg föredrar budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT’24.

– Snek: Hur kom ni fram till siffran för interkommittéteambuilding
Pixie: För att ge möjligheten att teambuilda med så många av sektionens före-

ningar och kommittéer som man hinner.
• Mötet går till diskussion.

– Prince: Det är här man har chansen att säga sina åsikter, kan vara bra att diskutera,
en chans att säga va man vill ska sägas

– Saxen: Används klasskassen nånsin av folk?
Pixie: Förra året införde den så att man skulle kunna göra saker med sin klass,

ingen som använt den tyvärr.
– Snek: Finns det någon större fördel med att ha en separat punkt klasskassa istället

för den större punkten teknologäskningar?
– Pixie: Det är framförallt då man ska kunna öronmärka saker för specifika event, vill

sära det från resten så att det inte slukas av andra saker. Det skulle gå, men leder till
att man inte kan använda på samma sätt

– Saxen: lite otydligt vad vissa poster går till, skulle vela att nästa års StyrIT skulle
göra det tydligare för sektionen hur dessa potter kan nyttjas.

• Mötet går till beslut
Mötet beslutar:

• att godkönna preliminär verksamhetsplan och budget för styrIT’24. Beslut

§25 Personval – 21:43

(a) Valberedning
• Ledamot

– Felix ”sonic” Bjerhem Aronsson, Jonatan ”Howl” Cederberg, Zoe ”Zorro’ Opdendri-
es, Isac ”EXEC” Söderlind, Casper ”Jawadre” Hansen nominerar sig till ledamot i
valberedning, presenterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan
lokalen.

– Mötet går till diskussion
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– Mötet går till beslut.
Mötet beslutar:

– att välja in Felix ”sonic” Bjerhem Aronsson, Jonatan ”Howl” Cederberg, Zoe ”Zorro’ Beslut
Opdendries, Isac ”EXEC” Söderlind, Casper ”Jawadre” Hansen till ledamot i valbe-
redningen.

(b) MötespresidIT
• Vice Talperson

– Samael ”Prince” Pooyan nominerar sig till vice talperson i MötespresidIT, presenterar
sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Samael ”Prince” Pooyan till vice talperson i MötespresidIT. Beslut

• Sekreterare
– Alfred ”Napster” Berglöf nominerar sig till sekreterare i MötespresidIT, presenterar

sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Alfred ”Napster” Berglöf till sekreterare i MötespresidIT. Beslut

§26 Frågor till sektionmötet
• Carl Toreborg: Jag vill ta upp lite information om möteshandlingar. Jag tänker det är bättre

att mötet nu tolkar frågan om revisionsberättelsen är en mötesbehandling.
• Krulligt hår(inte Napster, även känd som Casino): är det en handling som tas upp på sek-

tionmötet? Ja! Frågor klara B)
• Skepparn: Vad menar du egentligen?

Watt: dubbeltänker
• Ide: Om man läser DnD-reglerna så finns det generella regler samt specifika regler, i de fall

det finns en specifik regel går den över den generella regeln.
• Saxen: Stadgan går över reglementet
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:

• att tolka som Carl Toreborg föreslår Beslut

§27 Övriga frågor – 22:03
(a) Utlottning av presentkort på STORE
(b) Carl Toreborg: Det har varit ett roligt år och ni är en bra sektion. Tack för oss :D.

§28 Mötets avslutande – 22:14

Love Lindqvist
Mötesordförande

Oscar Palm och Ju-
lia Böckert
Sekreterare

Frida Sundelin
Förste justerare

Jonatan Cederberg
Andre justerare
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Lista över beslut
Mötet beslutar:

att Love Lindqvist väljs in till mötets ordförande. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att Oscar Palm och Julia Böckert väljs in till mötets sekreterare. . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att Frida Sundelin och Jonatan Cederberg väljs in till mötets rösträknare tillika justerare. . . . . 3
att mötet är behörigt utlyst. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna med godkända ändringar. . . . . . . . . . . 4
att fastställa dagordningen med ändringsyrkanden. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
att godkänna verksamhetsrapporterna i klump. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 6
att lägga samtliga verksamhetsrapporterna till handlingarna. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 6
att godkänna verksamhetsplan och budget för ArmIT’24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 6
att godkänna verksamhetsplan och budget för digIT’24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 6
att godkänna verksamhetsplan och budget för FlashIT’24 med ändringsyrkanden. . . . . . . . . 7
att godkänna verksamhetsplan och budget för frITid’24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8
att godkänna flyttandet av styrIT’24 budget och verksamhetsberättelse till efter motioner. . . . 8
att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8
att ansvarsbefria TrädgårdsmästerIT’22/23 samt att föra verksamhetsberättelsen och den eko-

nomiska berättelsen till handlingarna. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 9
att bordlägga resterande ansvarsbefrielser till nästa möte. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 9
att välja in Adrian ”Yack” Danielsson till ordförande i EqualIT. . . . . . . . . . . . . . . . . . . 9
att välja in Erik ”Göken” Persson till kassör i EqualIT. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 9
att välja in Ebba ”Zeldia” Munck, Linda ”Gåsen” Bergevald och William ”Duplo” Lindgren till

ledamot i EqualIT. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10
att välja in Jonathan ”TanTan” Edenlund till ordförande i styrIT. . . . . . . . . . . . . . . . . . 10
att välja in Sara ”SÄPO” Borg till vice ordförande i styrIT. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10
att välja in Gustaf ”Goose” Asplund till kassör i styrIT. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10
att välja in Wilmer ”Wolt” Greppe till sekreterare i styrIT. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 11
att välja in Hampus ”Blip” Rhedin Stam till SAMO i styrIT. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 11
att välja in Oscar ”Space” Eriksson, Alexander ”Haren” Gilabert och Kevin ”Kev” Collins till

ledamot i styrIT. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 11
att välja in Samael ”Prince” Pooyan till ordförande i Valberedningen. . . . . . . . . . . . . . . . 11
att välja in Carl ”Watt” Toreborg till ordförande i snIT. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 12
att välja in Ida ”Ide” Dahl till kassör i snIT. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 12
att välja in Kalle ’kalippo’ Wiklund, Hanna ”Knyttet” Carling, Victor ”Yoggi” Hui, Lilly-Ann

”Lori” Stenberg och Oscar ”Saxen” Palm till ledamot i snIT. . . . . . . . . . . . . . . . . . . 12
att välja in Carl Toreborg till ordförande i FanbärerIT. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 12
att välja in Ida ”Ide” Dahl till kassör i FanbärerIT. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 12
att välja in Love ”Snek” Lindqvist, Wanda ”Smaug” Wannelöf, Karl ”Wits” Göransson Kjellmer

till ledamot i FanbärerIT. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 13
Att fyllnadsvalet var giltigt . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 13
att bifalla propositionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 13
att bifalla propositionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 14
att presentera motion om ordförande i valberedningen nu och sedan paus i 12 dagar . . . . . . . 15
att avslå motionen. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 16
att bifalla motionen med ändringsyrkande. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 19
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att godkänna en redaktionell ändring som uppdaterar antalet revisorer under §5.1.1 i stadgarna
till “fyra till åtta” . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 19

att bifalla motionen i sin helhet med ovannämnda ändringsyrkanden. . . . . . . . . . . . . . . . 19
att bifalla motionen i sin helhet med ovannämnda ändringsyrkanden. . . . . . . . . . . . . . . . 22
att avslå motionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 25
att godkönna preliminär verksamhetsplan och budget för styrIT’24. . . . . . . . . . . . . . . . . 25
att välja in Felix ”sonic” Bjerhem Aronsson, Jonatan ”Howl” Cederberg, Zoe ”Zorro’ Opdendries,

Isac ”EXEC” Söderlind, Casper ”Jawadre” Hansen till ledamot i valberedningen. . . . . . . . 26
att välja in Samael ”Prince” Pooyan till vice talperson i MötespresidIT. . . . . . . . . . . . . . . 26
att välja in Alfred ”Napster” Berglöf till sekreterare i MötespresidIT. . . . . . . . . . . . . . . . 26
att tolka som Carl Toreborg föreslår . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 26

Love Lindqvist
Mötesordförande

Oscar Palm och Ju-
lia Böckert
Sekreterare

Frida Sundelin
Förste justerare

Jonatan Cederberg
Andre justerare
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1 Verksamhetsrapporter
På följande sidor bifogas verksamhetsrapporterna för samtliga sektionens kommittéer och nämnder.
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Verksamhetsrapport LP4
Cloudlords 23/24

Fokus den här LPn
Mycket fokus den hä LP:n var på att försöka få tillstånd att göra lite mer ändringar i
The Cloud, vilket innebär många mejl fram och tillbaka, men till slut så fick vi det. Vi
har också prioterat att teambuilda med andra kommittéer.

The Cloud
Lite ändingar i The Cloud även den här gången:

• Det går att tända och släcka i The CLoud nu

• Regler för att låna switchet är på plats

• Lampor, hyllor och målningar kommer snart

• Börjat planera för en skyllt

Internt
Vi har också lagt lite tid på internarbete som:

• Egen Teambuilding

• Extern Teambuliding med MrKIT och P.R.I.T.

• Bli fotade av FlashIT
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Externt
Den här läsperioden kommer vi också:

• Arrangera picknic på Lindholmen

• Ha en rustdag i The Cloud

• Måla IT-märket på Lindholmen
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Verksamhetsrapport digIT LP4
Allmänt
digIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Hållit workshops på torsdagar.

• Påbörjat och fortsatt utveckling på ett antal tjänster.
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Verksamhetsrapport EqualIT LP4
Allmänt
EqualIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Sett till att mensskydd finns i Hubbens alla tre toaletter

• Teambuildat internt

• Haft interna workshops

• Representerat EqualIT under Jämkvällar med JämK

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har EqualIT arrangerat följande:

• 8/3 Fika och poster på internationella kvinnodagen

• 15/4 Aspnings-pyssel-och-case-kväll tillsammans med styrIT

• 20/4 Aspnings-karaokebrunch

• 23/4 Aspnings-filmkväll med diskussion
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Verksamhetsrapport FanbärerIT
LP4

Allmänt
FanbärerIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena.
Utöver detta och våra möten har vi:

• Representerat fanan på sektionsmötet lp3

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har FanbärerIT arrangerat/planerat följande:

• Hållt 2 asparrangemang (ett gemensamt med alla LP4 kommitteer och ett själva)

• Planerat inför vårbalen 2024 och skickat ut inbjudningar till IT-teknologer.
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Verksamhetsrapport FlashIT’24
LP4

Inledning
Denna verksamhetsrapport beskriver vad vi i FlashIT´24 har gjort under LP3

Kommitte- och profileringsfotografering
• planerat kommittefotograferingen för modulen.

• Fotograferat oss själva.

Fotade Arrangemang
• Fotograferat frITids Vinvolley.

• Fotograferat sexITs CM-gasque.

Övrigt
• Individen.

• Kommittefoto-workshop.

• GDPR-utbildning.

• Umgåts med andra fotokommittéer.



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsrapport frITid, 2024–2025 LP4

Verksamhetsrapport frITid LP4
Allmänt
frITid har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Arrangerat fredagsarrangemang i motionshallen.

• Arrangerat specialarrangemang utanför campus.

• Haft ett aspningstillfälle inför fyllnadsval

• Utfört ett fyllnadsval

• Beställt profilerings- och utstyrselkläder

Arrangemang
Sedan senaste ordinarie sektionsmöte har frITid ’23 arrangerat följande:

• 24/03 Haft paintball

Sedan senaste ordinarie sektionsmöte har frITid ’24 arrangerat följande:

• 07/04 Hade ett aspningstillfälle inför fyllnadsval med minigolf.

• 12/04 Anordnade badminton i Fjäderborgen för gemene IT-teknolog.

• 19/04 Anordnade vinvolleyboll i Motionshallen.
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Verksamhetsrapport MrKIT’24
LP4

Allmänt
MrKIT’24 har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Bokat lokal för finsittningen.

• Grovplanerat ett gemensamt arr med DMNollK

• Grovplanerat ca 70% av mottagningen

• Planerat teambuilding med DMNollK samt genomfört teambuilding med Cloud-
lords.

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har MrKIT’24 arrangerat följande:

• 7/3 Arrangerat Fössta Tossdan i Mass-fika.

• 10/4 Arrangerat Enkätfika.



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsrapport NollKIT, 2024 LP4

Verksamhetsrapport NollKIT’24
LP4

Erik “Bob” Hakeröd Albert “Ponky” Sjöman
Oscar “Nurmi” Nurmi Torslund Julia “Hjälmer” Larsson
Rasmus “Blues” Jakobsson Gustav “Garfield” Hartwig
Atosa “Katt” Daneshvar-Minabi Lena “Wenji” Lang

Allmänt
NollKIT har som tidigare gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Fastställt preliminärt schemat för mottagningen

• Bokat in salar och lokaler för arrangemangen

• Beställt representationskläder

• Lämnat in modulen för granskning

• Haft kontakt med företag och fått sponsring

• Bokat in Universeum till finsittningen

• Gått på utbildningar, SUS, suicidprevention

• Skickat ut Phadderanmälan

• Bestämt Jourlåt

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har NollKIT arrangerat följande:

• PhadderTackSittning

• Phadderinfokväll

• Modulkampen



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsrapport LP4 P.R.I.T., 2024

Verksamhetsrapport LP4 P.R.I.T.
P.R.I.T. har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena så som
dagligt fix och rust. Utöver detta har vi:

• Arrangerat pubrunda

• Gett semlor till sektionen på semmeldagen

• Gett våfflor till sektionen på våffeldagen (Kursenkätsfikat)

• Haft teambuilding inom kommittén samt med ZÅG och DaltonZ

• Planerat en sektionspub för senare under LP4

• Planerat för representation av sektionshelgon på Cortegen

• Planerat rustveckans projekt

• Målat märket vid Olgas Trappor
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Verksamhetsrapport LP4
sexIT

Allmänt
sexIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Puffat ValborgsFestU

• Arrat på D6 och F6 aspning

Arrangemang
• CM-gasque 22/04



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsrapport LP4 snIT 23/24

snIT 23/24
Verksamhetsrapport LP4

LP4 har inte varit allt för händelserik med ett fokus på aspning och tankar kring över-
lämning och hopknytning av säcken.

snIT har genomfört följande under läsperioden:

• Deltagit eller kommer att delta på kursnämnder för följande kurser:

– DAT017 Maskinorienterad programmering

– DAT510 Design och konstruktion av datorspel

– TMV206 Linjär algebra

– DAT610 Människa-dator interaktion

– TDA553 Objektorienterad programmering och design

– TDA452 Funktionell programmering

• Aspningsmässigt har vi gjort följande:

– Arrangerat pluggfrukost i Hubben

– Låtit aspar delta på våra lunchmöten

– Haft asplunch

– Haft räkfrossa

• Hållt i Pedagogiska priset där Jennifer Horkoff vann.

• Hållt mastermingel tillsammans med DNS.

• Deltagit på utvecklingsmöte för Software Engineering Principles for Complex Systems.

• Haft regelbundna veckomöten.

• Deltagit på möten med programledningen och kårens utbildningsutskott (UU)
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Verksamhetsrapport styrIT LP4

1 Projekt:
Nu börjar året lida mot sitt slut och vi ska göra klart våra grejer. Förra läsperioden
har varit hektiskt och mycket arbete har lagts på kontinuerligt arbete och lägga fram
propositioner, vilket har gjort att projekten blivit lite nerprioriterat

1.1 PR:
Denna läsperiod har vi jobbat vidare på projekt PR genom utvärdering och förbättring
utav den nya pr-utbildningen. Sektionens Slack workspace har även struktureras om för
att inkludera fler kanaler för sektionens engelskspråkiga medlemmar och att lättare nå
ut till dem.

1.2 Lindholmen
Vi har inget nytt att rapportera.

1.3 IT-Wiki:
Kontinuerligt arbete som vi fortsatt med.

2 Tema: Ekonomi
Vi har inget nytt att rapportera.

3 Tema: Engelska styrdokument
Vi har inget nytt att rapportera.

4 Tema: En dag med styrIT
Vi känner oss klara med projektet, det är ju alltid ett rullande arbete men vi känner oss
nöjda med det vi utvecklat.
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5 Övrigt:
styrIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Deltagit på KU, NU, SU och FuM.

• Haft regelbundna möten med programledningen.

• Hållt ordförande och kassörsutbildning

• Kontaktpersoner i styrelsen har träffat kommiteérna.

• Arrangerat sektionsmötesworkshop

• Arrangerat kassörskväll

• Arrangerat fika för Studentbarometern

• Deltagit på DatE-IT styrelsemöten

• Hållt en aspning

6 Rapporter:

6.1 Carl ”Watt” Toreborg
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Den senaste läsperioden har verkligen flugit iväg. Om någon har kommit på ett sätt att
lägga till 2-3 dagar i veckan så kontakta gärna mig på toreborg@chalmers.it, jag skulle
behöva det. Jag har arbetat mycket externt denna läsperiod där jag varit på möten och
diskussioner med alla möjliga. Jag träffade kårordförande från Uppsala tekniska univer-
sitet vilket var väldigt givande, det gjorde att man fattade hur bra vi har det. Exempelvis
att de har också väldiga svårigheter med att fylla alla kommittéer och föreningar (sär-
skilt de som är mer administrativa och stöttande för kåren), men också att deras kårhus
är mindre än Hubben. Senaste läsperioden har även gått åt till aspning och arbete kring
det. Men det har varit en bra läsperiod!

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Jag börjar fatta att året snart är slut, det är 69 dagar (nice) kvar på vår mandatperiod
från när jag skriver detta. Men vem räknar egentligen. Så ett stort arbete kommer att
bli med överlämning och att få nästa sektionsordföranden att bli trygg i sin roll, jag har
en plan att försöka att ta med personen och träffa folk så den har ett bra kontaktnät
från början. Men jag är oerhört spänd att se vem min efterträdare kommer att bli.

Skala 0-10
Motivation: 10
Arbetsbelastning: 7
Stress: 8
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6.2 Ida ”Ide” Dahl
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Denna läsperioden har inte varit den mest effektiva men jag har hållt några ordföran-
demöten som kännts produktiva och deltagit i Nöjeslivsutskotten och fått intressanta
tankeställare om nöjesliv funkar på andra sektioner.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Framöver så vill jag fokusera på att skriva kontinuitet och ha överlämning med den nya
Vice Ordföranden så att hen kan komma in i arbetet så bra som möjligt

Skala 0-10
Motivation: 8
Arbetsbelastning: 5
Stress: 3

6.3 Samael ”Prince” Pooyan
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Jag har hjälpt Yoggi med att försöka få till E-studion och kommunikationen mer Erik
Hulthén. Jag har tillsammans med andra på sektionen i en diskussionskväll för att försöka
diskutera sektionens kultur. Jag har även hanterat incidenter och hjälpt folk som har
behövt hjälp.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Jag vill skriva kontinuitet för SAMO och fortsätta hålla i aspning.

Skala 0-10
Motivation: 9
Arbetsbelastning: 9
Stress: 6

6.4 Felix ”Sonic” Bjerhem Aronsson
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Denna LP:n har det skett en del operativt arbete som vanligt, men vi har även hållt
aspning vilket varit jättekul! Utöver detta så har vi (äntligen) migrerat news systemet
till att faktiskt respektera det faktum att vi har folk som inte kan svenska på sektionen,
vilket iallafall jag tycker är kul!

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Framöver vill jag se över och förbättra kontinuiteten, samt hålla en bra överlämning för
mitt/mina framtida barn!

Skala 0-10
Motivation: 6
Arbetsbelastning: 9
Stress: 7
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6.5 Jennifer ”Pixie” Hallberg
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?

(Scenen är inställd på ett kontor inom Hubben 2.2. En skrivbord med papper och en
dator syns i mitten. En person, spelad av ’Pixie’, sitter framför datorn.)

Pixie: (tittar på papper) Dags att bokföra för föreningen.

(Ljuset ändras när andra medlemmar i Teknologsektionen Informationsteknik kommer
in på scenen. De spelar ”Watt”.)

Watt: God morgon!

Pixie: God morgon. Jag har börjat bokföra för förra året, men det är några sista juste-
ringar kvar.

(De börjar tillsammans diskutera och gå igenom olika dokument.)

(Tiden går och de arbetar intensivt. Till slut är bokföringen nästan klar.)

Pixie: Och där, nästan klart!

Watt: Fantastiskt jobbat!

(De ler och firar framgången.)

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Det ska bli skönt att få tid att färdigställa bokföringen och försöka bli ansvarsbefriad
och senare hålla en mysig överlämning till min fina söta efterträdare.

Skala 0-10
Motivation: 5
Arbetsbelastning: 10
Stress: 10 :,)

6.6 Erik ”Göken” Persson
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Denna läsperiod har jag varit mycket involverad i vår aspning. Jag har även strukturerat
om slacken tillsammans med Sonic och som vanligt hjälp mina nya pr-chefer att komma
in i sitt arbete.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Resten av vår mandatperiod ser jag fram emot att göra klart de projekt vi hållit på med
under året samt att få efterträdare och att lära upp dem.

Skala 0-10
Motivation: 5
Arbetsbelastning: 7
Stress: 7
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6.7 Victor ”Yoggi” Hui
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Jag har tagit vidare lokalfrågan till utbildningsområdesledare (UOL, Erik Hulthén) och
haft möte med honom där vi diskuterat olika aspekter av sektionslokalen. Vi har lyft fram
att vi vill ha E-studion och om vi inte kan få den så vill vi åtminstone se den renoverad
(utplanad, uppfräschad, mer plugglokal vänlig). Erik sa att det inte var ett definitivt nej
till att vi skulle få E-studion men det lät inte så sannolikt att vi skulle få lokalen inom
snar framtid. Gällande renoveringen skulle han kika på vart i renoveringsordnigen E-
studion ligger och återkomma med det nästa möte. Utöver det här har jag även fortsatt
hålla kontakt med Tord och PL angående det lilla förrådsrummet utanför E-studion vi
ska få. Ärendet ligger i slutfasen och förhoppningsvis blir det klart tills vi går av.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Framåt vill jag fortsätta ha möten med UOL och konkretisera en plan för sektionlokalens
framtid. Jag vill även hitta någon i det nya styrIT som kan tänka sig ta över kontakten
med UOL.

Skala 0-10
Motivation: 9
Arbetsbelastning: 8
Stress: 2
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Verksamhetsrapport
TrädgårdsmästerIT LP4

Allmänt
TrädgårdsmästerIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena.

Utöver detta och våra möten har vi:

● Planerat picknick

● Beställt profilering

Arrangemang
● Picknick 9/5
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Proposition om uppdelning av
arbetsgrupper

styrIT

Bakgrund
I nuvarande skede existerar arbetsgrupper med underkategorin återkommande arbets-
grupper, detta gör det svårt att skilja dem emot. Vi föreslår därför att dela upp det som
nu kallas för arbetsgrupper till arbetsgrupper och projektgrupper. Arbetsgrupper skulle
vara det som idag kallas för återkommande arbetsgrupper, medan projektgrupper skulle
skapas för specifika ändamål och sedan avvecklas.

En sådan uppdelning skulle inte bara främja effektivitet i det löpande arbetet, utan
också underlätta vid framtida förändringar i styrdokument. Genom att tydligt separera
dessa grupper skulle det bli lättare vid införande av nya budgetposter och liknande.

Fråga: Vilka grupper skulle räknas till vad?
Efter uppelnignen skulle nuvarande arbetsgrupper delas upp på följande sätt:

Arbetsgrupper

• Kandidatmiddagsansvariga

• Alumnimiddagsansvariga

• Kaffeansvariga

Projektgrupper

• HelgIT
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Förslag
Yrkar på:

Följande att-satser rör stadgan

att ändra §6.6.5 Fyllnadsval

från

”Styrelsemötet har befogenhet att hålla fyllnadsval av ledamöter till samt-
liga sektionsorgan och arbetsgrupper, exklusive styrelsen. Detta ska ske i
samråd med valberedningen och medlemmarna i det relevanta organet.”

till

”Styrelsemötet har befogenhet att hålla fyllnadsval av ledamöter till samt-
liga sektionsorgan, arbetsgrupper och projektgrupper, exklusive styrelsen.
Detta ska ske i samråd med valberedningen och medlemmarna i det rele-
vanta organet.”

att lägga till §10 Projektgrupper i stadgan

att under §10 Projektgrupper i stadgan lägga till:

§10.1 Definition

§10.1.1 Sammansättning
En projektgrupp består av en eller flera medlemmar.

§10.1.2 Uppdrag
Projektgruppens uppdrag är ofta mindre omfattande. Uppdragets karaktär och
förväntningar beslutas om vid uppförandet av projektgruppen. Sektionsmötet kan
även besluta om en tidsbegränsad tidsram för projektgruppen.

§10.2 Rättigheter
Projektgrupper äger rätt att i namn och emblem använda sektionens namn och
symboler.

§10.3 Skyldigheter
Medlem i projektgrupp är skyldig att känna till och rätta sig efter teknologsektio-
nens stadgar, reglemente, policies, övriga handlingar och beslut.
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Följande att-satser rör regelmentet

att ändra §8.5 Återkommande arbetsgrupper till §8.5 Förteckning

Följande att-satser lägger till projektgrupper och definerar dem i regle-
mentet

att lägga till §9 Projektgrupper i reglementet

att under §9 Projektgrupper i reglementet lägga till §9.1 Införande, §9.2 Inval,
§9.3 Upplösning, §9.4 Förteckning och justera följande punkter

att under §9.1 Införande lägga till:
”Införandet av projektgrupper beslutas av sektionsmötet. Projektgruppens upp-
drag och antal medlemmar ska då fastställas.”

att under §9.2 Inval i reglementet lägga till följande:
”Inval till projektgrupp sker i direkt anslutning till gruppens införande på sektions-
möte.”

att under §9.3 Upplösning i reglementet lägga till följande:
Projektgruppen upplöses vid avrapportering till sektionsmötet då projektgruppens
uppdrag är avslutat eller då tidsramen har löpt ut.”

att under §9.4 Förteckning i reglementet lägga till följande:
”En nuvarande förteckning av projektgrupper inom sektionen hittas i separat för-
teckningsdokument.”

Följande att-sats justerar ekonomiska policyn efter hur arbetsgrupper
nu är definerade

att ändra §13 Överenskomna övriga kostander

från

” Samtliga arbetsgrupper, som är definierade i reglementet, har rätt till
att lägga 800 kr per person på intern representation, arbetsmat eller pro-
filering. ”

till

” Samtliga arbetsgrupper har rätt till att lägga 800 kr per person på
intern representation, arbetsmat eller profilering. ”
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Proposition: Återinförande av
maxtak för aspningsbudget, med

möjlighet att be om utökad
styrIT

Bakgrund
Just nu finns det ingen övre gräns för hur mycket man får budgetera för aspning, utan
man budgeterar vad man vill och sedan godkänner sektionsmötet budgeten i sin helhet.
Det har lett till att många är väldigt osäkra på hur mycket dom ska budgetera och när
det sedan är dags för aspningen så har man budgeterat mer eller mindre än kommittéerna
som har aspning samtidigt eftersom man inte sett dom andras budget innan man skickar
in sin egen.

Det har kommit in många mail till styrIT om att utöka sin aspningsbudget för att
matcha dom andra som har aspning, samt mail om att höja för att matcha dom som
haft aspning tidigare. Det gör att mångas aspningsbudget har höjts väldigt mycket utan
att det egentligen finns någon mer motivering än att man vill ha samma som dom andra.

Vi skulle därför vilja återinföra ett maxtak på aspningsbudget, men höja det från tidigare
3000kr till 4000kr, och också lägga till att man kan be om utökad aspningsbudget om
man vill samarra ett aspningstillfälle tillsammans med någon annan kommitte. Dessa
pengar går att äska om från en budgetpost i styrITs budget, som är lika stor för varje
LP, så att alla kommitteer har samma möjlighet att be om samma mängd pengar.

Vi tror att det hade uppmuntrat folk att samarra och då frigöra dagar i Hubben, samt
säkerställa att aspningen är lite mer rättvis då alla kommitteer får samma basbelopp att
spendera på aspningen, men ändå möjlighet att be om utökad för speciella aspningsarr.
Vi tror också att det hade kunnat bidra till att kommitteer planerar sin aspning mer
noggrant. Det hade också minskats styrITs arbetsbelastning med förfrågningar om att
utöka aspningsbudgetar och hur dom ska hanteras.



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Proposition: Återinförande av maxtak för aspningsbudget, med möjlig-
het att be om utökad

Exempel
Kommitte X, Y och Z har aspning samtidigt och har samma basbelopp (4000kr) i budget
Kommittén X vill samarra ett arr med Y och ett arr med Z, och alla tre hör av sig till
styrIT för att be om utökad budget för samarren.
styrIT beviljar 800kr för X och Ys arr, och 500kr för X och Zs arr. Det gör att aspnings-
budgetarna för dom tre kommitteerna blir:
X: 4000+400+250=4650
Y: 4000+400=4400
Z: 4000+250=4250
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Förslag
Yrkar på:

Införa maxtak med möjlighet att be om utökat i Ekonomisk policy

att lägga till punkt 14 Aspningsbudget i Ekonomisk policy

att Under punkt 14 Aspningsbudget lägga till följande:
Varje kommitté får budgetera max 4000kr för ordinarie aspning.

Varje kommitté kan innan aspperiodens start skicka in en förfrågan till styrIT om
att få utöka sin aspningsbudget för att samarra ett eller flera arrangemang med
en, eller flera andra kommitteer.

Exempel: Kommitte X, Y och Z har aspning samtidigt och har samma basbelopp
(4000kr) i budget
Kommittén X vill samarra ett arr med Y och ett arr med Z, och alla tre hör av sig
till styrIT för att be om utökad budget för samarren.
styrIT beviljar 800kr för X och Ys arr, och 500kr för X och Zs arr. Det gör att
aspningsbudgetarna för dom tre kommitteerna blir:
X: 4000+400+250=4650
Y: 4000+400=4400
Z: 4000+250=4250
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3 Interpellationer

4 Motioner
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Motion om stadgeändring
inlämningstid

sektionsmötesdokument
Oscar Palm

Bakgrund
Just nu finns det flera olika dagar då dokument ska in till sektionsmötet. Revisionsbe-
rättelse, motioner och propositioner ska anslås tre dagar innan och allt annat ska anslås
fem läsdagar innan. Jag tycker det är lite förvirrande.

Förslag
Yrkar på:

att I stadgan ändra §4.3.3 Utlysning
”Inkomna motioner och propositioner skall anslås minst tre läsdagar i förväg. Öv-
riga möteshandlingar skall anslås enligt stadga eller reglemente.”
till
”Möteshandlingar skall anslås enligt stadga eller reglemente.”

att I stadgan ändra §15.2.1 Åligganden
”Det åligger revisorerna att korrekt anslå, enligt §14.2, revisionsberättelser senast
tre läsdagar före ordinarie sektionsmöte.”
till
”Det åligger revisorerna att korrekt anslå, enligt §14.2, revisionsberättelser senast
fem läsdagar före ordinarie sektionsmöte.”
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Svar på motion om stadgeändring
inlämningstid

sektionsmötesdokument
styrIT

Svar
Efter granskande av sektionens styrdokument så står det redan att motioner och pro-
positioner skall publiceras 5 dagar innan mötet i förslag på dagordning och vi ser inget
större problem för styrIT att färdigställa propositioner fem dagar innan mötet.

Angående den andra att-satsen så har revisorerna i dagsläget 12 läsdagar (oftast 18
dagar) att granska sektionens bokföring för att göra uttalanden om avgångna kassörer
som ska bli ansvarsbefriade samt granska samtliga sittande kassörers bokföring. Den
föreslagna ändringen minskar det till 10 läsdagar (oftast 14 dagar) som revisorerna ha
till sitt förfogande vilket vi som styrIT tror är för få dagar för att utföra arbetet.

Förslag
Yrkar på:

att stryka andra att-satsen.

att bifalla motionen med ovanstående ändringsyrkande.
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Motion om sektionsmötesordning
Love Lindqvist

Bakgrund
Sektionsmötet är sektionens högst beslutande organ. Dock finns det inget som styr hur
sektionsmötet ska gå till, utöver några enstaka punkter i reglemente och stadgar. Syftet
med motionen är att införa ett stöddokument med bestämmelser om hur mötet ska föras,
baserat på hur det sköts i nutid. Nedan finns lite TLDR av vad som faktiskt ändras.

• Reglemente: ’

– Lägger till att mötet ska bestämma mötesordningen under mötet.

– Tar bort detaljer om hur mötet sköts.

– Lägger till/har kvar saker som sker utanför mötet, eller som borde bestämmas
utanför mötet.

• Sektionsmötesordning

– Ingen TLDR här, läs istället.

– I regel är detta redan hur saker sköts.

– Läs gärna igenom, trots att det är långt

Förslag
Yrkar på:

att i reglementet ändra §1.2 Möteshandlingar från
Förslag till dagordningen skall anslås fem dagar innan sektionsmötet och förslaget
skall innehålla:

• Datum, plats och tid för mötet

• Mötets öppnande

• Val av mötets ordförande

• Val av mötets sekreterare

• Val av mötets justerare tillika rösträknare

Teknologsektionen Informationsteknik
Hörsalsvägen 9
412 58 Göteborg

styrit@chalmers.it
https://chalmers.it
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• Mötets behöriga utlysande

• Fastställande av mötets dagordning

• Adjungeringar

• Föregående mötesprotokoll

• Meddelanden

• Verksamhetsrapporter

• Eventuella års- och revisionsberättelser

• Eventuella personval

• Propositioner

• Motioner

• Interpellationer

• Övriga frågor

• Mötets avslutande

till
Förslag till dagordningen skall anslås fem dagar innan sektionsmötet. Förslaget
skall innehålla:

• Datum, plats och tid för mötet

• Mötets öppnande

• Val av mötets ordförande

• Val av mötets sekreterare

• Val av mötets justerare tillika rösträknare

• Mötets behöriga utlysande

• Fastställande av mötets ordning

• Fastställande av mötets dagordning

• Adjungeringar

• Föregående mötesprotokoll

• Meddelanden

• Verksamhetsrapporter

• Eventuella års- och revisionsberättelser

• Interpellationer
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• Frågor till mötet

• Propositioner

• Motioner

• Eventuella personval

• Övriga frågor

• Mötets avslutande

att i reglementet stryka punkt §1.3 Mötesordning

att i reglementet lägga till punk §1.3 Mötesordning med följande innehåll

§1.3 Mötesordning
Mötesordningen fastställs under sektionsmötet. Dessa bestämmelser ersätter inte
bestämmelser i sektionens styrdokument.

§1.3.1 Reservation
Reservation mot beslut av sektionsmötet skall anmälas skriftligen senast 24 timmar
efter mötet.

§1.3.2 Ajournering
Bifalles yrkandet om ajournering av mötesordförande skall tidslängden av ajour-
neringen fastställas.

§1.4 Interpellation
Sektionsstyrelsen måste svara på interpellationer som inkommit innan sista in-
lämningsdagen för motioner enligt stadgarna. Om varken interpellatören eller en
representant för interpellatören framför interpellationen framförs den av mötesord-
förande.

§1.4.1 Motion
Motion som är upptagen på dagordningen måste lyftas och föredragas av motio-
nären eller någon annan på mötet med förslagsrätt, annars faller motionen. Sek-
tionsstyrelsen skall lämna sitt utlåtande om motioner som inkommit innan sista
inlämningsdagen för motioner enligt stadgarna.

att bifogat dokument läggs till bland sektionens stöddokument.
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Förord
Detta dokument är ämnat som ett förslag på mötesordning till sektionsmöten. Mötet
kan besluta avvikelser från detta dokument inför varje mötesinstans. Mötet kan besluta
att revidera bestämmelser om mötesordning under mötet. I dokumentet används termer-
na sektionsmöte, sektionsmötesmedlem, sektionsmötesordförande och mötessekreterare
synonymt med möte, mötesmedlem, mötesordförande och mötessekreterare, i respektive
ordning. Mötesordförande har beslutsrätt om tolkningsfrågor.
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§1 Mötesfunktionärer
Samtliga mötesfunktionärer är valda av mötet. Deras uppdrag avsutas när mötesproto-
kollet är justerat och publicerat. Mötesfunktionärer är mötet undersåtliga och mötes-
medlemmar kan lyfta frågan att avsätta tillika fylla post till mötesfunktionär utanför
talordningen. Dessa behandlas som ordningsfrågor. I fall då mötesfunktionärer saknas
kan mötesmedlemmar lyfta frågan om personval till posten. Detta behandlas då också
som en ordningsfråga.

§1.1 Mötesordförande
Mötet har en mötesordförande. Följande rättigheter och skyldigheter befaller mötesord-
förande:

• Mötesordförande leder mötet och fördelar ordet under diskussioner.

• Mötesordförande bör vara påläst om stadgar, reglemente, samt kunnig i mötesord-
ningen.

• Mötesordförande bör arbeta för att korta ner mötet utan att negativt påverka
mötets integritet.

• Mötesordförande har rätten att under mötet:

– Lyfta diskussioner utanför sakfråga.

– Yrka på ändringar i mötesdagordningen tillika mötesordningen. Dessa be-
handlas som ordningsfrågor. Ändringar beslutas av sektionsmötet.

– Kräva omröstning då antalet avgivna röster inte uppfyller kraven för beslut-
förhet enligt stadgarna.

– Hoppa över moment om hen dömmer det passande.

– Lägga till moment om hen dömmer det passande.

§1.2 Mötessekreterare
Mötet har minst en mötessekreterare. Följande rättigheter och skyldigheter befaller mö-
tessekreterare:

• Mötessekreterare för protokoll under mötet, samt sammanställer anteckningar till
ett mötesprotokoll.

• Protokollet skall reflektera de beslut som togs under mötet, samt sammanfatta
diskussioner. Protokoll om annat än beslut under personval först ej.

§1.3 Justerare
Mötet har två justerare tillika rösträknare. Följande rättigheter och skylldigheter befaller
justerare tillika rösträknare:
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• Justerare tillika rösträknare kontrollerar efter mötet att protokollet är en korrekt
dokumentation av de beslut som togs på mötet.

• Justerare tillika rösträknare beräknar röstlängden för mötet.

• Justerare tillika rösträknare tillhandhar VoteIT.

• Justerare tillika rösträknare är behjälpliga under rösträkning.

Då rösträknare beräknar röstlängden eller antalet angivna röster räknar rösträknarna
dessa separat och presenterar respektive resultat till mötessekreterare. Ifall resultaten
inte stämmer överens görs en omräkning. Revidering av röstlängden kan begäras av
enskild mötesmedlem

§2 Diskussion
§2.1 Begärande av ordet
Ordet begärs genom handuppräckning eller digital talarlista och delas i tur och ordning
ut av mötesordförande.

§2.2 Replik
Om ett anförande berör en speciell person har denne rätt att be om replik. Replik
beviljas av mötesordförande. Replik skall hållas i direkt anslutning till anförandet. En
kontrareplik kan även beviljas. Kontra-kontra-replik beviljas ej.

Replik kan även ges till en grupp. I dessa fall beviljas replik till en enskild person inom
gruppen. Mötesordförande kan bevilja undantag där flera personer från den benämnda
gruppen får replik.

§2.3 Ordningsfråga
Debatt i ordningsfråga bryter debatt i sakfråga och skall avgöras innan debatt i sakfråga
fortsätter. Ordningsfrågor kan lyftas utanför talordningen förutsatt att den enskilda
personen får ordet.

§2.4 Sakupplysning
Sakupplysning är en saklig fråga eller informativt utlåtande kring sakfrågan. Ifall sakupp-
lysningen är en fråga behåller varje medlem rätten att begära replik för att svara på
frågan. Sakupplysningar är alltid neutralt ställda till sakfrågan.

§2.5 Streck i debatten
Enskild mötesmedlem kan begära streck i debatten. Detta kan göras utanför talord-
ningen. Streck i debatten behandlas som en ordningsfråga. Bifalls yrkandet om streck i
debatten av mötet skall den ansvarig för talarlistan justera denna. Därefter får endast de
som står på listan yttra sig i sakfrågan och inga nya yrkanden i sakfrågan får framställas.
Upphävande av streck i debatten behandlas även det som ordningsfråga.
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§3 Beslut och omröstning
Beslut av mötet görs via omröstning med enkel majoritet, om inget annat angetts. För
giltigt beslut förutsätts antalet avgivna röster uppfylla kraven för beslutförhet enligt
stadgarna. Diskussion om sakfråga är inte tillåtet under beslut. Begäran om röstnings-
förfarande görs utanför talordningen.

§3.1 Acklamation
Detta röstningsförfarande används om inget annat begärs. Omröstning görs med “JA”-
rop. Mötesordförande avgör beslutets utfall. Annat röstningsförfarande kan begäras av
mötesmedlem om det anses att mötesordförandes bedömning var felaktig.

§3.2 Votering
Omröstning sker via handuppräckning. Rösträkning sker av mötesordförande. Röstränk-
ning av rösträknare eller annat röstningsförfarande kan begäras av mötesmedlem om det
anses att mötesordförandes bedömning var felaktig.

§3.3 Sluten votering
Vid begäran av sluten votering skall det digitala röstsystemet VoteIT användas. Den se-
nast godkända versionen av voteIT är cf666ee0e04b7f6b46ed3d1f4b320d0ef0f5e3f3. Ma-
nuell sluten votering kan krävas av enskild mötesmedlem.

§3.4 Kontrapropositionsvotering
Detta röstningsförfarande kan begäras då två eller fler alternativ står emot varandra.
Alternativen tas upp parvis där förslaget med färst röster utesluts. Detta återupprepas
tills endast ett kvarstår.

§3.5 Klumpval
Då flertalet sakfrågor ska beslutas kan klumpval begäras av enskild mötesmedlem. Frå-
gan om klumpval behandlas som en ordningsfråga. Vid personval kan klumpval endast
beviljas då antalet nominerade är som mest lika stort som antalet platser

§4 Sakfrågor
Denna punkt definierar vilka moment som tas upp för olika sakfrågor. Då de flesta sköts
på samma vis detaljeras detta först, varpå undantag för vissa sakfrågor benämns. Ifall då
sakfrågan inte infaller i någon av kategorierna nedan gör mötesordförande en bedömning
om vilka moment sakfrågan ska innefatta.

§4.1 Generella moment
De generella momenten som kan tas upp under sakfråga är

• Framförande av dokument eller meddelande. I fallet av dokument framförs det av
den som skickade in dokumentet, eller en representant för denne.
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• Frågor till den som framfört dokumentet eller meddelandet. Replik beviljas inte
under frågor.

• Framförande av svar från behörig part, om tillämpligt.

• Frågor till behörig part, om tillämpligt.

• Diskussion

• Beslut, om tillämpligt. Vissa beslut innefattar endast förandet av dokument till
möteshandlingarna

De olika sakfrågorna innefattar vanligtvis följande moment:

• Meddelanden:

1. Framförande av meddelande.

2. Frågor till den som framfört meddelandet.

• Interpellation:

1. Framförande av fråga till sektionsstyrelsen.

2. Frågor till den som framfört frågan.

3. Framförande av svar från sektionsstyrelsen.

4. Frågor till sektionsstyrelsen.

5. Diskussion.

• Frågor till mötet

1. Framförande av fråga.

2. Diskussion.

3. Beslut, om tillämpligt.

• Verksamhetsrapport:

1. Framförande av dokument.

2. Frågor till den som framfört dokumentet.

3. Beslut.

• Verksamhetsplan och budget:

1. Framförande av dokument

2. Frågor till den som framfört dokumenten.

3. Diskussion

4. Beslut.
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• Revisionsberättelse:

1. Framförande av dokument.

2. Frågor till den som framfört dokumentet.

3. Beslut.

• Verksamhetsberättelse, ekonomisk berättelse, och ansvarsbefrielse:

1. Framförande av dokument.

2. Frågor till den som framfört dokumenten.

3. Diskussion

4. Beslut.

• Proposition:

1. Framförande av proposition.

2. Frågor till den som framfört propositionen.

3. Diskussion

4. Beslut.

• Motion:

1. Framförande av motion.

2. Frågor till motionären.

3. Framförande av svar från sektionsstyrelsen.

4. Frågor till sektionsstyrelsen.

5. Diskussion

6. Beslut.

§4.2 Frågor till mötet
Innan framförande och diskussion av respektive fråga får enskilda mötesmedlemmar
möjlighet att presentera sin fråga och få den inlagd i dagordningen.

§4.3 Interpellationer
Interpellationer är frågor till sektionsstyrelsen som sektionsstyrelsen måste svara på inför
mötet.

§4.4 Propositioner och motioner
Under diskussionen kan ändringsyrkanden presenteras. Dessa kan modifiera propositio-
nen och hanteras på ett av två sätt:
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• Jämkning av sektionsstyrelsen eller dess representant; ändringen införs i proposi-
tionen/motionen.

• Mötet röstar om ändringsyrkandet. Bifalls ändringen verkställs den i /motionen.

§4.5 Personval
Mötesmedlemmar har möjlighet att nominera sig själva eller andra. Efter detta görs
följande för varje nominerad:

1. Övriga nominerade blir ombedda att lämnar rummet med en representant från
sektionsstyrelsen eller en mötesfunktionär.

2. Den nominerade presenterar sig själv kortfattat.

3. Mötet öppnar upp för frågor till den nominerade.

Efter att samtliga nominerade presenterat sig ombeds de alla att lämna salen och följande
sker:

1. Valberedningen föredrar sina nomineringar och får möjligheten att göra utlåtanden
om samtliga nominerade, om tillämpligt.

2. Mötet öppnar upp för frågor till Valberedningen, om tillämpligt.

3. Mötet öppnar upp för diskussion.

4. Mötet går till beslut.

De nominerade bjuds tillbaka in till mötet efter beslut är taget, eller då sluten vote-
ring används. Används sluten votering har även de nominerade rösträtt. Det är högst
opassande för nominerade att befinna sig i salen under:

• presentationen av eller frågor till andra nominerade,

• diskussion, eller

• röstningsförfarande annat än sluten votering.

Det är tillika opassande för mötesdeltagare att delge vad som sker under dessa steg till
nominerade.
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Svar på motion om
sektionsmötesordning

styrIT

Svar
Vi tycker överlag att motionen är välskriven. Det är bra att all mötesformalia samlas
på ett ställe och att det tydligt redogörs hur våra sektionsmöten hålls. Vi tycker även
att det är en bra ändring att mötet får rösta om att fastställa mötets ordning. Dock
finns det vissa punkter som vi tycker kan bearbetas och därför har vi tagit fram följande
förslag.

Förslag
Yrkar på:

att i §4.4 Propositioner och motioner ändra:
”proposition” till ”proposition/motion”

att i §4.4 Propositioner och motioner ändra första punkten från:
Jämkning av sektionsstyrelsen eller dess representant;
till
Jämkning av sektionsstyrelsen eller motionens representant;

att §4.4 Propositioner och motioner, i den andra punkten lägga till ”propositioner”
innan snedstrecket.

att i §4.5 Personval, efter första meningen lägga till:
Person nominerad av annan måste godta nomineringen.
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att i §4.5 Personval lägga till:
Då person inte kan närvara vid sektionsmöte så hanteras presentation på följande
sätt:

1. Personen som blir nominerad ska meddela mötespresidIT att denne godtar
sin nominering

2. Personen kan presentera sig, om denne vill, genom antingen videolänk eller
via text som läses upp av mötespresidIT

3. Mötet öppnar upp för frågor till den nominerade om tillämpligt

4. Mötet öppnar upp för diskussion

5. Mötet går till beslut

Vi ser att det skulle kunna bli lättare för mötets deltagare om diskussion skulle vara en
punkt under interpellation då mötesdeltagare kanske inte känner till sina rättigheter att
lägga till övriga punkter. Trots det anser vi att diskussion inte hör hemma under punkten
interpellation, då en interpellation är definierad specifikt som en fråga till styrIT. Om
mötet vill diskutera något som nämnts i svar på interpellation så anser vi att det hanteras
mer korrekt som en sakfråga med sin egna punkt som kan läggas till i samband med
interpellationen. Då interpellationer inte följs av beslut så kan diskussion anses som
överflödig Därför lägger vi fram ett förslag på att:

att i §4.1 under Interpellation stryka punkt 5:

• 5. Diskussion

Prince och Yoggi reserverar sig mot detta yrkandet.
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Motion om att skriva om
definitionen av RevisIT

Erik Persson

Bakgrund
Styrdokumentens definition av RevisIT har inte uppdaterats på länge och skiljer sig en
del ifrån definitionen av andra sektionsorgan. Till exempel är revision, ansvarsfrihet och
revisorer i nuläget väldigt ihopbakade. Dessa är olika saker och bör hållas uppdelade.
Denna motion skriver om detta för att vara mer i linje med övriga sektionsorgan.

I samband med detta utökar den även antalet personer som kan bli invalda på ett
sektionsmöte med 1 person eftersom intresset för RevisIT har ökat under de senaste
invalen och en till sittande skulle vara till fördel för arbetsuppdelningen.
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Förslag
Yrkar på:
Följande att-satser lägger till en ny punkt för revisorer i stadgan

att lägga till ”§4 Revisorer”i stadgan samt justera nedanstående punkter

att under §4 Revisorer i stadgan lägga till:

§4.1 Sammansättning
Sektionens revisorer består utav, i reglemente, fastställt antal ledamöter

§4.2 Uppdrag
Revisorernas uppdrag är att revisera sektionens verksamhet och ekonomi

§4.2 Förutsättningar
Den som söker revisor ska:

• ej inneha en ansvarspost på sektionen under sitt verksamhetsår

• vara ansvarsbefriade från eventuella ansvarsuppdrag inom teknologsektionen

§4.3 Rättigheter

• Sektionens revisorer äger rätt att i namn och emblem använda sektionens
namn och symboler.

• Sektionens revisorer har rättighet att med en notis på 3 läsdagar få handlingar
och räkenskaper tillhanda.

§4.5 Åligganden
Det åligger revisorerna att korrekt anslå, enligt §14.2, revisionsberättelser senast
tre läsdagar före ordinarie sektionsmöte.

Följande att-satser lägger till en punkt för revisorer i reglementet

att lägga till §2 Revisorer i reglementet samt justera nedanstående punkter

att under §2 Revisorer lägga till:

§2.1 Sammansättning
Sektionens lekmannarevisorer består utav 4-8 st ledamöter

§2.2 Inval
Vid ordinare inval ska det väljas in 2-4 revisorer
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Följande att-satser skriver om §15 Revision och ansvarsfrihet

att stryka samtliga punkter under §15 Revision och ansvarsfrihet och ersätta dem
med:

§15.1 Revision
Räkenskaper och övriga handlingar skall vara revisorerna tillhanda senast 15 läs-
dagar före ordinarie sektionsmöte.

§15.2 Revisionsberättelsen
Revisionsberättelsen skall innehålla yttrande om rekommendation för ansvarsfri-
het av berörda personer.

§15.3 Ansvarsfrihet

§15.3.1 Beslut
Ansvarsfrihet är beviljad berörda personer då sektionsmötet fattat beslut om detta.

§15.3.2 Undantag
Skulle förtroendevald på sektionen med ekonomiskt ansvar avgå före mandatperi-
odens slut, skall revision av aktuellt organ ske omgående.
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Följande att-satser tar bort fastställandet av antalet revisorer i stadgan, och
hänvisar istället till reglementet

att ändra §4.4.1 Första ordinarie höstmötet i stadgan

från

• Val av
– 2-3 revisorer med uppdrag fram till nästkommande första ordinarie
höstmöte.

• Behandlade av års- och revisionsberättelse och ansvarsfrihet för–
sektionsstyrelse

till

• Val av
– I reglemente fastställt antal revisorer med uppdrag fram till näst-
kommande första ordinarie höstmöte.

• Behandlande av års- och revisionsberättelse och ansvarsfrihet för –
sektionsstyrelse

att ändra §4.4.2 Första ordinarie vårmötet

från

• Val av
– inspektor (udda kalenderår).
– 2-3 revisorer med uppdrag fram till nästkommande första ordinarie
vårmöte.

till

• Val av
– inspektor (udda kalenderår).
– I reglemente fastställdt antal revisorer med uppdrag fram till näst-
kommande första ordinarie vårmöte.
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Svar på Motion om att skriva om
definitionen av RevisIT

styrIT

Svar
Vi tycker att motionen är välskriven.

Vi ser inga större förändringar i motionen och tycker att omstruktureringen som föreslås
är rimlig och faller i lije med hur resterande sektionsorgan är definierade.

Vi ser inte heller några problem med att maxantalet Revisorer ökas då det minimala
antalet ej ökas.

Förslag
Yrkar på:

att ändra ”antal ledarmöter”, till ”antal revisorer”, i paragraf 4.1 i stadgan.

att bifalla motionen med ovanstående ändring.
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5 Verksamhetsplaner



Verksamhetsplan 24/25

ArmIT’24



1 Arrangemang

1.1 Pub-, mingel- och studiebesök

• Pub- och mingel-kvällar med företag b̊ade p̊a campus och i företagsmiljö

• Aktivitetstillfällen med företag

1.2 Lunchföreläsningar

• Med en bred representation av arbetsmarknaden

• Med fokus p̊a inspiration och utveckling

1.3 Kvälls-arr

• Med syfte att ge sektionen ett roligt arrangemang att g̊a p̊a och för att
visa upp oss själva.

1.4 Aspning

2 Ambitioner

2.1 Öka ArmITs synlighet p̊a sektionen

• Lägg mer fokus p̊a att synas

• Öka kommitté-relationer inom IT-sektionen

1



3 Vision

Vi vill:

• Visa en bredare arbetsmarknad, gärna internationella företag.

• Beh̊alla v̊ara befintliga samarbetspartners och f̊a fler samarbetspartners
för att säkra samarbeten för framtiden.

• Se till att studentnyttan av v̊ar verksamhet sträcker sig längre än gratis
mat.

• Förbättra ArmIT:s interna struktur och uppdatera viktiga dokument samt
hemsidan.

• Stärka relationen mellan näringslivet och sektionens medlemmar.

• Utveckla och synliggöra ArmIT:s verksamhet mer samt h̊alla i nytänkande
events.

Genom att:

• Aktivt jobba för att kontakta och n̊a ut till fler företag.

• Skriva fler samarbetsavtal hellre än enskilda arr.

• Utvärdera events och jobba med feedback fr̊an b̊ade studenter och företag.

• Effektivisera verksamheten och uppdatera gamla rutiner.

• H̊alla i mentorskapsprogrammet MEDIT.

• H̊alla i n̊agot event som enbart är ArmIT.

• Stärka verksamheten genom sociala medier: Instagram, Facebook och
Linkedin.

• Bygga vidare p̊a v̊ar egen hemsida.

• Vara mer närvarande under mottagningen för b̊ade master och kandidat.

4 Uppmaning till sektionen

• För att sektionen ska bibeh̊alla goda relationer med företag m̊aste studen-
ter komma p̊a v̊ara arr, som lunchföreläsningar m.m

• Tidigare år har det varit d̊alig närvaro, vilket har lett till missnöje hos
företag och vi f̊ar ta mindre betalt

• Detta p̊averkar HELA sektionen

• Kom p̊a v̊ara arr!

2
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Verksamhetsplan digIT LP4
Allmänt
digIT ska enligt reglemente fortsätta underhålla och utveckla sektionens digitala system
och digitala kommunikationsplattformar. digIT ska även tillsammans med P.R.I.T. un-
derhålla de digitala system som finns i sektionslokalen.

Arrangemang
• Vi vill fortsätta med de traditionella Kod & Vin arrangemangen.

• Vi har som mål att under årets gång etablera de veckoliga workshopsen så att sek-
tionsmedlemmar som vill bidra till digITs verksamhet eller koda sina egna projekt
känner sig välkomna.

• Vi vill även delta på ett flertal arrangemang under mottagningen för att visa upp
oss och skapa intresse för digIT.

• Vi ska självklart också hålla en engagerande aspning i LP3.



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsplan FlashIT´24, 2024-2025 LP4

Verksamhetsplan FlashIT´24 LP4
Inledning
Denna verksamhetsplan beskriver de skyldigheter och mål som vi i FlashIT’24 åtagit oss
för det kommande året. Här ingår inte bara de uppgifter som krävs enligt våra stadgar,
utan även extra mål och aktiviteter som syftar till att öka vår synlighet som kommitté
och att bidra till sektionens sammanhållning och skoj.

Mål
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har FlashIT´24 arrangerat följande:

• Fotografera och filma arrangemang och tillställningar för att dokumentera och
bevara minnen från IT-sektionens aktiviteter.

• Skapa större intresse och engagemang för fotografering och videoinspelning bland
IT-sektionens studenter.

• Öka synlighet för FlashIT inom IT-sektionen.

Ålagd Foto- och Filmverksamhet
FlashIT’24 kommer i vanlig ordning hålla sig till skyldigheterna gentemot IT-sektionen:

• Vid minst ett tillfälle förse sektionens styrelser, arbetsgrupper, nämnder, kommit-
téer och intresseföreningar med profileringsbilder om så efterfrågas av dessa.

• Förse sektionens styrelser, nämnder och kommittéer med fotografier från minst ett
av deras arrangemang per verksamhetsår om så efterfrågas av dessa.

• Erbjuda sektionens organ hjälp med fotografering eller videoinspelning vid ytter-
ligare tillfällen om så efterfrågas och FlashIT har möjlighet i mån om tid.

Arrangemang
• Milkshakepub som arrangeras en gång varje läsperiod.

• Annordna minst ett fotorelaterat arrangemang för att främja intresse för fotoverk-
samhet inom IT-sektionen.

• Arrangera minst ett event för att öka FlashITs synlighet.

• Nollanlunch under mottagningen.
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Övrigt
• Undersöka intresse och möjligheter till en fotobok.

• Utföra teambuilding.

• Förbättra relationer till andra fotokommitteer genom gemensam teambuilding
samt potentiella samarr.

• Hålla i en aspning.
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Verksamhetsplan frITid
Vision
frITid har som huvudsyfte att anordna idrott- och fritidsrelaterade aktiviteter för alla IT-
teknologer på Chalmers. Visionen är att genom dessa arrangemang få fler på sektionen
att röra på sig vilket leder till att fler mår bättre, psykiskt som fysiskt, samt ger en
starkare gemenskap på sektionen.

Arrangemang

Regelbundna idrottspass
frITid skall hålla i regelbundna idrottspass i kårhusets motionshall som vid möjlighet
avslutas med bastu och bad. Vid varmare väder kan idrottspassen komma att vara
utomhus.

Samarbete
frITid skall försöka samarra idrottspass tillsammans med andra sektioners idrottskom-
mittéer som gör att deltagarna får chansen att träffa människor utanför sin egna sektion.
Samtidigt får frITid möjligheten att lära sig av andra idrottskommittéer och få kunskap
som kan vara till fördel i utvecklandet av frITid.

Inköp
Under året har frITid som plan att underhålla samt utöka sitt inventarie för att kunna
erbjuda sektionen en bredare repertoar av aktiviteter.

Chalmersmästerskap (CM)
Chalmersmästerskapen är en tävling för chalmerister som arrangeras inom olika idrotter
av idrottskommitéer på Chalmers.

Arrangera
frITid skall jobba för att arrangera ett eget CM.

Deltagande
frITid skall ge PR för de Chalmersmästerskap som hålls på Chalmers. Vid behov kommer
frITid ta in anmälningar och bilda lag, samt ge möjligheten för att träna tillsammans.
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Kommunikation
För att kunna nå ut och ha en fortsatt effektiv verksamhet är det viktigt att se till att
frITid hörs och ses.

Mottagningen
frITid skall synliggöras och locka nya deltagare genom att synas under mottagningen
för IT-studenterna.

Intresseundersökning
frITid skall under första läsperioden skicka ut en intresseundersökning för vilka aktivi-
teter sektionens medlemmar vill se, och sedan ta med svaren vidare till planeringen av
idrottspass.
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6 Budgetar



Intäkter  ArmIT

Konto Beskrivning Summa Kommentar

Arrangemang

3000 Events 36,000.00 kr Event á 12 000kr

3000 Events (Hyra lokal och inköp) 21,000.00 kr Mat & Lokal för Event á ca 7000kr

3000 Föreläsningar 36,000.00 kr Föreläsningar á 12 000kr

3000 Föreläsningsmat 21,000.00 kr Mat genomsnittlig intäkt av frekventa mat alternativ

3000 MedIT 25,000.00 kr Från PL

Summa arrangemang 139,000.00 kr

Eget område

3000 Samarbetsavtal (Huvudsponsor) 55,200.00 kr Centiro

3000 Samarbetsavtal 31,450.00 kr Accenture

3000 Samarbetsavtal 36,800.00 kr Cygni

3000 Samarbetsavtal 11,900.00 kr Opera

3000 Samarbetsavtal 22,000.00 kr Sopra Steria

3000 Annonsering 48,000.00 kr 12 annonspaket á 4 000kr

Summa eget område 205,350.00 kr

Summa intäkter 344,350.00 kr

Kostnader ArmIT

Konto Beskrivning Summa Kommentar

Arrangemang

4010 Mottagningsevenemang 4,000.00 kr Casinokväll med armIT m.m.

4010 Sektionsnytta 10,000.00 kr Event, studiebesök m.m.

4010 MedIT 25,000.00 kr Mentorskap

5410 Inköp förbrukningsinventarier 2,000.00 kr Casinobord m.m

5830 Evenemang (Hyra lokal och inköp) 21,000.00 kr Beräknad kostnad för events

5830 Föreläsningsmat 21,000.00 kr Beräknad kostnad för lunchföreläsningar

Summa arrangemang 39,000.00 kr



Övriga kostnader

4010 Aspning 4,000.00 kr

4010 Extern representation 4,000.00 kr Visitkort + ta möten med företag

5460 Inköp förbrukningsmaterial 1,500.00 kr Material, dekoration m.m.

5600 Hyra färdmedel 3,000.00 kr Buss / bil

Summa övriga kostnader 12,500.00 kr

Kommittéen 7 ledamöter 

5460 Förbrukningsmaterial 1,500.00 kr frimärken/kuvert/påsar etc.

5480 Kommittéutstyrsel 9,800.00 kr ca 1400 kr per medlem

5480 Profilering 5,600.00 kr 800 kr per medlem

5836 Arbetsmat 6,300.00 kr 900 kr à 7 medlemmar

6500 Teambuilding 6,300.00 kr 900 kr à 7 medlemmar

6500 Överlämning 3,710.00 kr 265 kr à 14 personer

Summa kommittéen 33,210.00 kr

Summa kostnader 84,710.00 kr

Summa intäkter 344,350.00 kr
Summa kostnader 84,710.00 kr
Enhetens resultat 259,640.00 kr



Budget digIT 2024
Intäkter digIT 2024

Beskrivning Budgeterat

Summa intäkter 0.00

Kostnader digIT 2024
Beskrivning Budgeterat

Arrangemang 5,000.00 Kod & Vin m.m

Aspning 3,000.00

Förbrukningsinventarier 5,000.00 Ex Sladdar, komponenter, mindre saker

E-tjänster 150.00 AWS

Profilering 4,000.00 5*800kr

Arbetsmat 4,500.00 5*900kr

Teambuilding 4,500.00 5*900kr

Överlämning 3,445.00 (5 + 8) * 265kr

Summa kostnader 29,595.00

Summa intäkter 0.00

Summa kostnader 29,595.00

Enhetens resultat -29,595.00



FlashIT Årsbudget 2024/2025

Intäkter
Konto Beskrivning Budget

? Milkshakepub 8,000.00 kr
4010 Nollanlunch 1,000.00 kr

Summa intäkter 9,000.00 kr

Utgifter
Konto Beskrivning Budget

5410 + 5460 Inventarier 6,000.00 kr ex) 2st Hårddiskar + övrigt

? Utbildning 3,210.00 kr Drönarutbildning

5460 Kamerautrustning 20,000.00 kr ex) Zoom objektiv

5480 Profilering 4,800.00 kr 6 * 800kr

5480 Intern representation 5,400.00 kr 6 * 900kr

5480 Kommittéutstyrsel 8,000.00 kr
? Aspning 4,000.00 kr

5836 Arbetsmat 5,400.00 kr 6 * 900kr

? Överlämning 2,915.00 kr 11 * 265kr

4010 Arrangemang 19,000.00 kr 4st MSP - dekor + mat och kanske något mer arrangemang? + cv foto

4010 Nollanlunch 1,000.00 kr
5600 Transport 500.00 kr 25kr milen

5420 Redigeringslicens 1,575.00 kr Photoshop + Lightroom

Summa utgifter 81,800.00 kr

Summa intäkter 9,000.00 kr
Summa kostnader 81,800.00 kr
Totala enheten -72,800.00 kr



Intäkter frITid
Beskrivning Budget 23/24 Kommentarer
Arrangera CM 4,000.00 kr Räknar med att få ihop 

alla intäkter för CM
Summa intäkter 4,000.00 kr

Kostnader frITid
Beskrivning Budget 23/24
Motionshallen 1,750.00 kr 500 kr 

(timme/vecka/termin) * 2 
(terminer) * 1.75 h

Aspning 3,360.00 kr 3000 kr (samma som 
tidigare år) + 360 kr 
fyllnadsaspning

Profilkläder och material 4,800.00 kr 800kr (Profilering) * 6 
personer

Kommiteutstyrsel 6,000.00 kr 1000kr 
(Kommiteutstyrsel) * 6 
personer

Arbetsmat 5,400.00 kr 900 kr * 6 personer
Deltagande CM 4,000.00 kr Estimerad kostnad från 

förr förra året
Arrangera CM 4,000.00 kr Estimerad kostnad från 

förr förra året
Teambuilding 5,400.00 kr 900 kr * 6 personer
Överlämning 2,650.00 kr 265 kr * 10 personer
Förbrukningsinventarier 2,000.00 kr Uppgradera befintliga 

saker i dåligt skick 
(exempel dåliga bollar 
etc.)

Specialarrangemang 19,200.00 kr 3 (arr per LP) * 4 
(antalet LP på ett år) * 
1600 (snitt per arr)

Summa kostnader 58,560.00 kr



Summa intäkter 4,000.00 kr
Summa kostnader 58,560.00 kr
frITids resultat -54,560.00 kr
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7 Revisionsberättelse



William Åkerström, Jacob Ögnelod, Albert Lund
Amanda Jonés, Simon Bergström

Sektionsmöte 2024-05-03
Utgåva 1

2024-04-29

Revisionsberättelse
Avstigna ej ansvarsbefriade

ArmIT’22 William Frisk & Oscar Cronwall
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att ArmIT’22 inte blir ansvarsbefriade.

styrIT’22/23 Jacob Bengtsson & Hind Mansour
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att styrIT’22/23 inte blir ansvarsbefriade.

FanbärerIT’22/23 Elliot Ripa & Max Strömdal Eriksson
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att FanbärerIT’22/23 inte blir ansvarsbefriade.

TrädgårdsmästerIT’22 Carl Toreborg & Jonatan Edenlund
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Vi rekommenderar därför att Trädgårdsmäs-
terIT’22 blir ansvarsbefriade.

NollKIT’23 Cecilia Nordén Elgh & Lukas Hén
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att NollKIT’23 inte blir ansvarsbefriade.

P.R.I.T.’23 Hanna Forsling & Albin Skeppstedt
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att P.R.I.T.’23 inte blir ansvarsbefriade.

MrKIT’23 Love Lindqvist & Jacob Bengtsson
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att MrKIT’23 inte blir ansvarsbefriade.

digIT’23/24 Oscar Eriksson & Gustaf Asplund
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att digIT’23/24 inte blir ansvarsbefriade.

frITid’23/24 Noel Wiman Ohlsson & Wilmer Greppe
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att frITid’23/24 inte blir ansvarsbefriade.

FlashIT’23/24 Hanna Carling & Johanna Avlund
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att FlashIT’23/24 inte blir ansvarsbefriade.

ArmIT’23/24 Kevin Collins & David Gidlöf
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att ArmIT’23/24 inte blir ansvarsbefriade.

1
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2024-04-29

Sittande

TrädgårdsmästerIT Tabita Tengblad & Ida Åberg
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-04-11 ser perfekt ut.

Cloudlords Hind Mansour & Susanne On Huang
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-04-11 ser mindre bra ut.

MrKIT Linda Bergevald
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-04-11 ser mestadels bra ut.

NollKIT Erik Hakeröd & Albert Sjöman
Då vi revisorer har haft hög arbetsbelastning denna läsperiod så har vi inte havt möjlighet att kolla
igenom NollKITs bokföring.

P.R.I.T. Ludvig Dahl & Frida Sundelin
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-04-22 ser bra ut.

SEXIT David Sjöberg & Melker Östling
Då vi revisorer har haft hög arbetsbelastning denna läsperiod så har vi inte havt möjlighet att kolla
igenom SEXITs bokföring.

ArmIT Agnes Boman & Nadia Farias
Har ej uppvisat bokföring denna läsperioden.

digIT Viktor Eriksson & Wilmer Greppe
Har ej uppvisat bokföring denna läsperioden.

FlashIT Oliver Anderzén & Isac Snecker
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-04-09 ser bra ut.

styrIT Carl Toreborg & Jennifer Hallberg
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-09-07 ser mindre bra ut.

snIT Jacob Bengtsson & Simon Adamsson
Har ej uppvisat bokföring denna läsperioden.

EqualIT Stina Hansson & Jonatan Cederberg
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-04-18 ser bra ut.

FanbärerIT Jonatan Markusson & William Norrland
Har ej uppvisat bokföring denna läsperioden.

frITid Pontus Wikström& Oskar Andersson
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-04-18 ser bra ut.

2



Teknologsektionen Informationsteknik
En del av Chalmers studentkår

Bifogat material – Sektionsmöte LP4
2024-05-03– Sida 96 av 126

8 Ekonomiska berättelser



Intäkter Senast uppdaterad 25 april 2023

Konto Beskrivning Budget Resultat Kommentar
Arrangemang

3253 Events 60 000,00 kr 28 377,69 kr Kod & Vin, .NET Workshop, SI häng mottagningen
3253 Events (Hyra lokal och inköp) 36 000,00 kr 11 034,69 kr Exkl. samarbetsavtal
3251 Föreläsningsmat 50 000,00 kr 7 000,00 kr Exkl. samarbetsavtal
3251 Föreläsningar 50 000,00 kr 10 000,00 kr
3280 MedIT 25 000,00 kr 25 000,00 kr

S:a arrangemang 221 000,00 kr 81 412,38 kr
Eget område

3310 Samarbetsavtal (Huvudsponsor) 47 800,00 kr 47 800,00 kr Centiro
3310 Samarbetsavtal 13 600,00 kr 5 000,00 kr Cilbuper inväntar betalning
3310 Samarbetsavtal 19 975,00 kr 26 250,00 kr Accenture
3310 Samarbetsavtal 27 200,00 kr 32 875,00 kr Cygni
3310 Samarbetsavtal 17 000,00 kr 35 337,50 kr inväntar betalning
3310 Annonsering 45 000,00 kr 34 500,00 kr 15 annonspaket á 3 000kr

S:a egetområde 170 575,00 kr 181 762,50 kr

S:a intäkter 391 575,00 kr 263 174,88 kr

Kostnader
Konto Beskrivning Summa Resultat Kommentar

Arrangemang
4210 Mottagningsevenemang 3 000,00 kr 2 220,48 kr

4220 Evenemang (Hyra lokal och inköp) 36 000,00 kr 6 300,00 kr

4220 Föreläsningsmat 23 750,00 kr 80 837,66 kr

4210 Studentnytta 10 000,00 kr - kr

???? MedIT 25 000,00 kr 1 206,25 kr

Summa arrangemang 97 750,00 kr 90 564,39 kr



Övriga kostnader
4247 Aspning 3 000,00 kr 3 981,00 kr

5910 Reklamkampanj 2 500,00 kr - kr

4511 Extern representation 2 000,00 kr - kr

5610 Hyra färdmedel 2 000,00 kr 1 346,00 kr

5410 Inventarier 4 000,00 kr - kr

Summa övriga kostnader 13 500,00 kr 5 327,00 kr

Kommittéen
4510 Teambuilding 5 040,00 kr - kr

5420 Förbrukningsmaterial 1 000,00 kr - kr

5920 Profilering 6 400,00 kr 4 256,00 kr

4241 Överlämning 4 500,00 kr - kr

Summa kommittéen 16 940,00 kr 4 256,00 kr

S:a kostnader 128 190,00 kr 100 147,39 kr

Resultat 163 027,49 kr

Inkl. internfodran 89 277,49 kr Internfodran till NollkIT i samband med mottagningen'22



Ekonomisk berättelse digIT 2023

Intäkter digIT 2023
Beskrivning Budgeterat Utfall Differens

Summa intäkter 0.00 0.00 0.00

Kostnader digIT 2023
Beskrivning Budgeterat Utfall Differens

Arrangemang 10,000.00 1,930.74 -8,069.26

Vi genomförde 
tyvärr inte de 
större arren som 
vi hade planerat

Aspning 4,000.00 2,225.91 -1,774.09

Förbrukningsinventarier 5,000.00 2,357.88 -2,642.12

Serverkomponenter 70,000.00 67,990.00 -2,010.00

Rusta DAS 15,000.00 4,342.80 -10,657.20

E-tjänster 3,750.00 4,976.98 1,226.98

Beräknad 
kostnad av lagg.
it inkluderade 
inte moms

Profilering 6,400.00 6,792.20 392.20

Översteg policy 
med 6.13 %, 
godkänt av styrIT

Arbetsmat 7,200.00 6,509.50 -690.50

Teambuilding 7,200.00 6,209.16 -990.84

Överlämning 3,400.00 909.49 -2,490.51

Summa kostnader 131,950.00 104,244.66 -27,705.34

Summa intäkter 0.00 0.00 0.00

Summa kostnader 131,950.00 104,244.66 -27,705.34

Enhetens resultat -131,950.00 -104,244.66 27,705.34



Intäkter  FanbärerIT

Konto Beskrivning Budget Resultat Kommentar

Arrangemang

3210 Intäkter Arrangemang 42,500.00 kr 980.00 kr
Vi har inte fått in alla betalningar för vårbalen ännu. Denna fråga går över till 
nästsittande FanbärerIT då betalningarna kommer in på deras år. 

3230 Intäkter Pins och Frackband 3,200.00 kr 2,700.00 kr

Summa arrangemang 45,700.00 kr 3,680.00 kr

Summa intäkter 45,700.00 kr 3,680.00 kr

Kostnader FanbärerIT
Konto Beskrivning Summa

Arrangemang

4210 Arangemang 83,000.00 kr 88,695.00 kr 980kr ölprovning, Tapashäng 2 234kr, Vårbal (22/23) 38 776kr, Vårbal (21/22) 46 705kr

4242 Aspning 3,000.00 kr 0.00 kr
5410 Inventarier 500.00 kr 0.00 kr
4222 Arrmat 1,800.00 kr 0.00 kr

Summa Arrangemang 88,300.00 kr 88,695.00 kr

Kommittéen

4510 Teambuilding 1,890.00 kr 1,179.00 kr
Ibland så gjorde vi att en betalade och att alla swishade till personen för 
att bara ha ett kvitto

5920 Profilering 1,800.00 kr 0.00 kr

4241 Överlämning 1,855.00 kr 0.00 kr
4600 Kemtvätt 4,000.00 kr 720.00 kr

Summa Kommittéen 9,545.00 kr 1,899.00 kr

Summa kostnader 97,845.00 kr 90,594.00 kr

Sammanställning
Med bara detta års vårbal inräknad så går vi -40 209kr, vilket är något nära våran 
orginella uppskattning.

Summa intäkter 45,700.00 kr 3,680.00 kr
Summa kostnader 97,845.00 kr 90,594.00 kr
Enhetens resultat -52,145.00 kr -86,914.00 kr
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Ekonomisk berättelse frITid
2023-2024

Kommentarer
• Motionshallen: Vi har inte spenderat några pegnar på motionshallen under vårt

år. Fakturan för höstterminen betalades av styrIT då vi ännu inte var fullsatt
kommité men ville behålla vår tid i motionshallen. Fakturan för vårterminen kom
inte till oss under den tiden vi satt.

• Specialarr: Budgeten för specialarr gick vi över efter godkännande av styrIT

• CM: Vi har inte arrangerat något CM och har därför inte lagt några pengar på
denna punkt. Detta på grund av att vi inte kännt oss redo att hålla i ett CM under
den korta tid vi suttit.

• Arbetsmat: En väldigt generös budget med tanke på tiden vi satt och av den
anledningen har inte mycket gått åt på denna.



 Ekonomisk berättelse MrKIT 2023

Intäkter MrKIT 2023
Beskrivning Budgeterat Utfall Differens

Stöd från MPIDE 15,000.00 13,000.00 -2,000.00

Stöd från MPSOF 15,000.00 12,500.00 -2,500.00

Stöd från N2GDT 8,000.00 7,000.00 -1,000.00

Stöd från N2SOF 8,000.00 7,800.00 -200.00

Totala intäkter 46,000.00 40,300.00 -5,700.00

Utgifter MrKIT 2023
Beskrivning Budgeterat Utfall Differens

Lunch första dagen 10,000.00 1,577.20 -8,422.80

Finsittning 40,000.00 53,977.00 13,977.00

Övriga arrangemang 20,000.00 3,077.65 -16,922.35

Profilering 5,600.00 5,600.00 0.00

Aspning 3,000.00 2,211.00 -789.00

Arbetsmat 6,300.00 498.00 -5,802.00

Teambuilding 6,300.00 3,434.65 -2,865.35

Överlämning 2,836.00 2,836.00 0.00

Totala utgifter 94,036.00 73,211.50 -20,824.50

Totala intäkter 46,000.00 40,300.00 -5,700.00

Totala utgifter 94,036.00 73,211.50 -20,824.50

Resultat -48,036.00 -32,911.50 15,124.50



Intäkter P.R.I.T. 23
0 Beskrivning Budget Betalt / Spenderat Skillnad

Arrangemang

3216 Pubrunda - 120,000.00 kr-       57,794.70 kr -62,205.30 kr Inte fått intäkter från styrIT

3210 Andra Arrangemang - -   kr-                     - -   kr-                  

3210 Pub - 16,000.00 kr-          1,970.00 kr -14,030.00 kr Fick inte serveringstillstånd

3210 Sittning - 3,500.00 kr-            - 3,500.00 kr-         Inte fått intäkter från styrIT

3220 Mottagning - 4,000.00 kr-            - 4,000.00 kr-         Hade inte nollanLunch

3999 Märken 120 - 120.00 kr-            

Summa Arrangemang - 143,500.00 kr-       59,884.70 kr -83,615.30 kr

Kommittén

3012 Frackband och pins - 300.00 kr-               45 - 255.00 kr-            

Summa Kommittén - 300.00 kr-               45 - 255.00 kr-            

Summa intäkter - 143,800.00 kr- 59,929.70 kr -83,870.30 kr

Kostnader P.R.I.T. 23
Konto Beskrivning Budget 

PR

4216 Pubrunda - 96,000.00 kr-          128199.11 - 32,199.11 kr-       Fick godkänt att spendera mer på mmottagningspub

4210 Andra Arrangemang - 5,000.00 kr-            1233.89 - 3,766.11 kr-         

4210 Pub - 21,000.00 kr-          12140.47 - 8,859.53 kr-         Köpte inte alkohol pga inget serveringstillstånd

4210 Sittning - 7,500.00 kr-            4364.75 - 3,135.25 kr-         

4210 Mottagning - 3,000.00 kr-            10556.14 - 7,556.14 kr-         Ganska dyrt att grilla till alla nollan och phaddrar

4223 Puffmat - 10,000.00 kr-          7016.75 - 2,983.25 kr-         

Summa PR - 142,500.00 kr-       163511.11 - 21,011.11 kr-       

Rust

5420 Förbrukningsmaterial - 84,000.00 kr-          82342.5 - 1,657.50 kr-         

5410 Inventarier och generell rust - 56,200.00 kr-          183008.75 - 126,808.75 kr-    Fick godkännande att köpa soffa för ca 120000

Möbeltvätt - 8,000.00 kr-            10880 - 2,880.00 kr-         

Summa Rust - 140,200.00 kr-       265351.25 - 125,151.25 kr-    

Kommittén

4510 Teambuilding - 7,200.00 kr-            7925.61 - 725.61 kr-            Varav 1874 är interkommitté

4511 Extern representation - 3,000.00 kr-            2896.08 - 103.92 kr-            

5920 Profilering - 11,200.00 kr-          18317.04 - 7,117.04 kr-         Fick godkännande att spendera mer på kommittéutstyrsel

4241 Överlämning - 4,240.00 kr-            3915.69 - 324.31 kr-            

4243 Aspning - 6,000.00 kr-            514.84 - 5,485.16 kr-         Andra ovvKIT betalade för våra gemensamma arrangemang

5610 Transport - 14,000.00 kr-          17359.37 - 3,359.37 kr-         Volvo on Demand är gött

7620 Personalutbildning - 1,800.00 kr-            1500 - 300.00 kr-            5 personer gick  sus

4324 Frackband och pins - -   kr-                     - -   kr-                  

Summa Kommittén - 47,440.00 kr-         52428.63 - 4,988.63 kr-         

Summa kostnader - 330,140.00 kr- 481290.99 - 151,150.99 kr-    

Summa intäkter - 143,800.00 kr- 59,929.70 kr -83,870.30 kr

Summa kostnader - 330,140.00 kr- 481290.99 - 151,150.99 kr-

Enhetens resultat - 186,340.00 kr- -421,361.29 kr -235,021.29 kr





Intäkter TrädgårdsmästerIT'22
Beskrivning Budget Utfall Differens Kommentarer:

Arrangemang

Övriga arrangemang - 3,000.00 kr-                                      - -   kr-              - 3,000.00 kr-    Vi tog inte betalt för sittningen

Summa Arrangemang - 3,000.00 kr-                                      - -   kr-              - 3,000.00 kr-    

Summa intäkter - 3,000.00 kr-                         - -   kr-              - 3,000.00 kr-    

Kostnader TrädgårdsmästerIT'22
Beskrivning Budget Utfall Differens 

Arrangemang

Övriga Arrangemang - 17,000.00 kr-                                    - 20,748.59 kr-  Arrangemang: Pumpakarvning, Julmys, Skolavslutning,  Safarisittning och Piratsittning under mottagningen

Summa Arrangemang - 17,000.00 kr-                                   - 20,748.59 kr-  - 3,748.59 kr-    

Växter /Omhändetagande av Hubben

Förbrukningsmaterial - 3,000.00 kr-                                      - 302.80 kr-       T.ex. Jord, Kortlivade växter etc.

Förbrukningsinventarier - 5,000.00 kr-                                      - 1,346.80 kr-    Bygga upp ett basinventarie, vattenkannor, krukor, Växter ,etc. 

Summa Växter /Omhändetagande av Hubben- 8,000.00 kr-                                      - 1,649.60 kr-    - -   kr-              

Kommittén

Teambuilding - 3,750.00 kr-                                      626 750*5

Profilering - 4,000.00 kr-                                      2495 800*5

Överlämning - 1,855.00 kr-                                      0 265*5 för vi sittande, 2 st tidigare sittande. 265 * 7 totalt

Arbetsmat - 4,500.00 kr-                                      555
Aspning - 3,000.00 kr-                                      2295.72

Summa Kommittén - 17,105.00 kr-                                   - 5,971.72 kr-    - -   kr-              

Arrangemang, Växter, Inventarie, Krukor, Jord etc

Summa kostnader - 42,105.00 kr-                      - 28,369.91 kr-- 13,735.09 kr-

Summa intäkter - 3,000.00 kr-                         - -   kr-        - 3,000.00 kr-

Summa kostnader - 42,105.00 kr-                      - 28,369.91 kr-- 13,735.09 kr-



Enhetens resultat - 39,105.00 kr-                      - 28,369.91 kr-- 10,735.09 kr-
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Verksamhetsberättelse ArmIT 22
Kommitténs medlemmar
Ordförande: William Frisk
Kassör: Oscar Cronvall
Ledamöter: Casper Christiansson, Isac Hansson, Maja Larsson, Roj Mert Tekin,
August Nordlinder, David Skretting

Arrangemang
• Lunchföreläsningar

ArmIT’22 har under året arrangerat flertalet lunchföreläsningar med olika företag
inom IT-branschen.

• Företagsevent
ArmIT’22 har marknadsfört många företagsevent där studenter blivit inbjudna till
företagens kontor och dylikt.

• Mottagning
ArmIT’22 hjälpte NollKIT att få sponsring av mottagningen genom att nå ut till
vårt kontaktnät, skriva kontrakt samt fakturera. Vidare så höll ArmIT’22 även
arrangemang under mottagningen, både egna och med företag. ArmIT’22 hjälpte
även MRCIT i deras mottagning.

• Övriga arrangemang
ArmIT’22 har hållt i en resa till Oslo, ett antal monterevent i hubben samt en del
samarr med DAG.

Utvärdering av verksamhetsplan
• Förbättra intern struktur

ArmIT’22 har arbetat med att strukturera kommitténs Overleaf samt Google Drive
sida med god effekt. I arbetet ingick bland annat att samla och sammanställa alla
kontrakt, produktinformation etc. på ett ställe.

• Underhålla och utveckla samarbeten
ArmIT’22 har startat nya samarbeten med Opera, Cygni och Sopra Steria. Mycket
arbete har också lagts på att underhålla äldre samarbeten med varierande effekt.
Särskilt mycket tid lades på Ericsson som sedan länge varit en stor partner men
som på grund av pandemin och interna förändringar varit svåra att jobba med.
Emellertid börjar samarbetet bli mer produktivt igen.

• Synliggöras mer internt på sektionen
ArmIT’22 ville fortsätta i ArmIT’21s spår och synas mer på sektionen. Detta
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började bra med ett stort deltagande under mottagningen men mattades dessvärre
ut under resterande del av året.

• Nå ut till internationella företag
ArmIT’22 har nått ut till flera internationella företag, däribland Bekk, Sopra Ste-
ria, Opera m.fl. Det var emellertid svårt att nå utanför Skandinavium och/eller
Europa.

Aspning
Aspning hölls LP3. ArmIT har sedan länge tillbaka haft svårt att locka medlemmar och
ArmIT’22 valde därför att hålla större aspning än förra året. Asparna fick chansen att
lära sig mer om ArmITs verksamhet samt lära känna oss i ArmIT’22 bättre.

Övrigt
ArmIT’22 har puffat Date-IT och byggt närmare relationer med kårbolagen. ArmIT’22
har även lagt mycket tid på att underhålla våra befintliga relationer med företag genom
att förnya kontrakt samt återuppta arbetet efter corona.

Sammanfattning
Sammanfattningsvis är vi i ArmIT’22 nöjda med verksamhetsåret. Vi har för det mesta
lyckats nå upp till de visioner vi satte upp när vi klev på. Detta har förhoppningsvis
lett till att IT-teknologerna fått ta del av givande interaktioner med IT-industrin. De ar-
betsområden som vi gärna ser att framtida ArmIT arbetar vidare med är synligheten på
sektionen, att nå ut till större och häftigare företag samt att göra fler roliga arrangemang
som t.ex. Osloresan.
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Verksamhetsberättelse digIT
Mjukvaruutveckling
Vi har under vårt år arbetat med att utveckla en ny hemsida åt sektionen vars syfte
är att ersätta sektionens nuvarande hemsida som är skriven i Ruby, med en modern
sida skriven i NextJS. Denna finns nu i betaform på beta.chalmers.it. Utöver detta har
vi tillsammans med Theodor “Portals” Angergård jobbat med att lansera Gamma 2.0
vilket också finns i betaform på auth.chalmers.it. Detta inkluderar uppstarten av ett
stort portningsarbete för samtliga tjänster som använder nuvarande Gamma. Vi har
också jobbat för att lägga till CI/CD i sektionens kod-repos via GitHub Actions och
GitHub Container Repository (GHCR).

Server och lokal
Vi köpte in nya komponenter för att bygga en ny server för sektionen, som driftsattes
under LP3. Denna har fullständigt ersatt den gamla servern, som nu är tagen ur drift.
För montering av servern köpte vi in ett serverrack, som dekorerades med LED-lister och
placerades i DASen. I samband med bytet har vi även arbetat med att mitigera orsaker
till tidigare driftstopp som har skett under året.

På grund av att sektionen nyligen fick DASen har vi gjort en fullskalig städning för att
kunna flytta digITs inventarier från HASen och digIT-skrubben, samt FlashITs inven-
tarier från 015.

Arrangemang
Vi har under året haft regelbundna workshops där digIT, pateter och lite sektionsmed-
lemmar deltagit. Vi har arrangerat 4 Kod & Vin/Glögg. Vi deltog på diverse arrange-
mang under mottagningen. Strax innan december skickade vi ut information om Advent
of Code och satte upp den privata leaderboardsidan som utvecklades av digIT’21. I LP3
arrangerade vi aspning.
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Verksamhetsberättelse
FanbärerIT 22/23

FanbärerIT bestod under verksamhetsåret 22/23 utav Elliot ’Ripan’ Ripa,
Max ’Marx’ Strömdal Eriksson, och Eugene ’Stål’ Dvoryankov.

Egna arrangemang
Under verksamhetsåret 22/23 utförde FanbärerIT följande större arrangemang:

• Julmys (LP2)

• Ölprovning (LP4)

• Vinprovning (LP4)

• IT-Vårbal (LP4)

Arren flyttades runt lite grann, men majoriteten av de som planerades blev av, och
tycktes uppskattas av de som deltog. Dessutom är vi väldigt nöjda med hur de blev.

Saker som inte blev av
I vår verksamhetsplan hade vi även två arr som inte blev av. Dessa var en finsittning och
en cocktailkväll. Dessa behövde strykas då vi inte kände att vi hade tid eller möjlighet
att arrangera dem när det väl var dags.

Andra Arrangemang
Utöver de arr som vi planerat själva har vi även deltagit i följande:

• Första dagen på Götaplatsen

• IT-Rundvandringen

• Höstens Mösspåtagning

• Aspstarten

• Aspbastun

• Vårens Mösspåtagning

• Cortégen

• Samtliga Sektionsmöten
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Aspning
Aspningen började men en infokväll med de andra FKIT som skulle ha aspning LP4, alla
fick hålla en ’station’, varpå vi hade en variant på Jeopardy. Några dagar senare hade
vi gemensamt häng vid Sportstugan i Härryda innan själva aspningen drog igång. Både
Ölprovningen och Vinprovningen var delvis asptillfällen, och vi höll även ett tapashäng
mot slutet av aspningen. Det blev väldigt bra uppslutning på alla tre av dessa evenemang
och vi lyckades hitta ett FanbärerIT 23/24 så vi anser aspningen vara lyckad.
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Verksamhetsberättelse frITid
Styrelsen
Ordförande: Noel Wiman Ohlson
Kassör: Wilmer Greppe
Ledamot: Luqas Lundahl
Ledamot: Isac Rankanen Jason

Verksamhetsåret
Här följer en sammanfattning av verksamheten för frITid under perioden 2023/2024.
Detta inleds med en översiktlig genomgång av de kontinuerliga aktiviteterna, följt av en
detaljerad redogörelse för vad som genomförts under varje specifik läsperiod.

Löpande verksamhet
Under 2023 och 2024 har frITid aktivt arrangerat två timmar långa träningspass nästan
varje vecka under läsperioderna 2 och 3. Passen har varierat mellan att hållas i kårhusets
motionshall och som specialarrangerade aktiviteter utanför campus. Ungefär hälften av
tillfällena har ägt rum i motionshallen, där deltagarna också har haft möjlighet att
använda bastun efter passet, i enlighet med en långvarig tradition.

Läsperiod 2
Under läsperiod 2 har frITid arrangerat följande:

• 10/11 Badminton och volleyboll - (Motionshallen)

• 18/11 Padel - (Special-arr)

• 24/11 Innebandy - (Motionshallen)

• 2/12 Vattenpalats - (Special-arr)

• 15/12 Badminton, som blev inställt - (Special-arr)
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Läsperiod 3
Under läsperiod 3 har frITid arrangerat följande:

• 20/1 Laserdome - (Special-arr)

• 23/1 Intro- och planeringskväll för aspar - (Hubben)

• 26/1 Vin-volleyboll - (Motionshallen)

• 4/2 Asparnas specialarr, Bowling - (Special-arr)

• 9/2 Asparnas fredagsarr, Killerball och Spökboll - (Motionshallen)

• 16/2 Pingis och badminton - (Motionshallen)

• 23/2 Beachvolleyboll - (Special-arr)

• 1/3 Jugger - (Motionshallen)

• 24/3 Paintball - (Special-arr)

Uppföljande av verksamhetsplan
Styrelsen för frITid anser att den har uppfyllt sina åtaganden enligt gällande reglementen
och stadgar, samt enligt den verksamhetsplan som presenterades för ett halvt år sedan. I
verksamhetsplanen angavs det att frITid 23/24 sannolikt inte skulle ha tid att arrangera
ett Chalmers Mästerskap (CM) på grund av tidsbrist, vilket också har varit fallet.

Under året har styrelsen aktivt arbetat för att erbjuda möjligheter att prova på olika
idrottsaktiviteter som kanske inte är tillgängliga för den gemene IT-teknologen. Bland
aktiviteterna märks Vattenpalats, Laserdome, Jugger och Paintball. Det har även varit
ett fokus på mer traditionella sporter såsom Badminton, Innebandy och Padel. Valet
av sporter har påverkats av styrelsens bedömning av vad som varit genomförbart vid
olika tillfällen och deras egna intressen. Det bör också noteras att Volleyboll och Vinvol-
ley har regelbundet återkommit, vilket reflekterar det stora intresset bland sektionens
medlemmar.

Angående underhållsköp har nya pingisrack och pingisbollar anskaffats, samt ytterligare
badmintonrack till frITids förråd. Inför utomstående arrangerat CM har det annonserats
information samt tagits ut lag om ett intresse funnits.
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Verksamhetsberättelse P.R.I.T.
Ordförande

Hanna Forsling

Kassör

Albin Skeppstedt

Ledamöter

Erik Andreasson

Isac Snecker

Isac Rankanen Jason

Isak Söderlind

Rasmus Hulte

Simon Westlin Green

Arrangemang
• Pubar

P.R.I.T’23 har under året arrangerat fyra pubrundor. Under LP4 hölls även en
sektionspub tillsammans med EqualIT och under LP2 hölls den årliga julpuben
med kommande P.R.I.T.’24.

• Mottagning

P.R.I.T. hjälpte NollKIT under mottagningen genom att hålla egna arrangemang,
puffa flertalet arrangemang, ge ut material samt ta emot Nollan under första dagen
på Götaplatsen. Under de två första veckorna satt P.R.I.T.’23 vid märket varje
morgon och delade ut kaffe, saft och bullar till IT-Nollan, något som verkat väldigt
uppskattat. Vi puffade även kårens Tivoli, sexIT’s mottagning-gasque och båda
festU-kalasen.

• Övriga Arrangemang

Vi har under hösten arrangerat den traditionsenliga Oktobersittningen, med tema
Oktobersittning X Mean Girls. I övrigt har vi delat ut semlor under Fettisdagen
och stöttat andra kommitéers arrangemang med bl.a. material och som puffar.
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Rust
Rustdagar har utförts samtliga LPs, inklusive LP4 då vi också hade en rustvecka. Vi
har under rustdagar främst gjort underhåll i Hubben så som att laga trasiga möbler,
införskaffat nya vid behov, målat om och städat.

Vi har dessutom renoverat Studierummet. Där vi har målat om, köpt in och byggt nya
möbler, satt upp whiteboard och satt in skärmar.

Hyllorna i HASen har omstrukturerats, samt markerats för att tydliggöra strukturen.

Vi har köpt in en baslåda till Storhubben samt byggt en låda för att förlänga dess
levnadstid. Vi har oxå köpt in och satt upp högtalare till köket.

Märket vid Olgas Trappor har målats om två gånger.

Vi har infört ett pricksystem för städkontroll av Hubben 2.2 och uppdaterat både bok-
ningsvillkor och städrutiner.

Aspning
Under LP2 höll vi aspning tillsammans med NollKIT och sexIT. I slutet av LP1 höll vi
en smygaspning där asparna fick välja tema inför pubrundan. Asparna fick testa på att
arrangera pubrunda, genomföra en rustdag samt gå på arrangemang och träffa andra
PR- och Rust-kommitéer på Chalmers.

Övrigt
Vi har under årets gång puffat fyra FestU-kalas, puffat arrangemang för kommittéer
på vår och andra sektioner, representerat sektionen under Ölbrukets pubrundetävlingar,
samt fullföljt våra åligganden i reglementet.

Vi har också varit på plats mycket i Hubben och svarat på frågor om lokalen, städrutiner,
rust och arrangemang.
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Verksamhetsberättelse
TrädgårdsmästerIT

Allmänt
Det har varit ett oerhört spännande år, privilegiet att starta uppverksamheten för något
nytt har varit superroligt. Utöver vår veckomässiga verksamhet så har vi:

• Representerat TrädgårdsmästerIT

– Designat och fixat profilering

– Skapat en logotyp och grafisk profil

– Genom arrangemang visat vad vi är och gör

• Ansvarat för de plantor som finns i Hubben. Vilket innefattar ex. vattning och
skötsel.

• Planterat nya växter på planeringsdagar. Men också till säsong.

Läsperiod:

LP2 (2022):
• Pumpakarvningskväll

• Julmyset, där vi hade en station för att dekorera apelsiner med nejlikor

LP3 (2023):
• Safarisittning, en sittning med safaritema vilket var väldigt uppskattad från både

oss och deltagare.

1
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LP4 (2023):
• Grillade på skolavslutningen

• Arrangerade pub under Bondhelgen, vilket arrangeras av DrIkk som är I-sektionens
kultur och dryckeskommite.

LP1 (2023):
• Deltagit på IT-rundvandring under mottagning

• Arrangerat Piratsittning under mottagningen

• Aspning

– Infokväll och aspplaggsmålning, där de målade små krukor och planterade
popcorngräs i.

– Blommor och bin, där aspnarna fick plantera och dekorera nya plantor och
blommor till Hubben.

– BKMCJ, där vi såg hur aspnarna hanterade alkohol.

– Skördefest, En mysig avslutning på aspningen där vi hade knytkalas och firade
årets skörd.

Övrigt
• Vi hade ett mål att nå ut till andra sektioners trädgårdsförening/kommitteer. Vi

skapade kontakt med de andra men lyckades tyvärr inte genomföra något tillsam-
mans, vilket vi hoppas att kommande år försöker med igen.

2
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Vid frågor, kontakta valberedningen@chalmers.it
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styrIT’24

Sektionsstyrelsen, styrIT

Ordförande Jonathan ’Tantan’ Edenlund

Med många bra idéer och ett starkt driv som vi tror kan föra sektionen framåt, samt sin
erfarenhet från tidigare kommittéarbete tror vi att Tantan kommer göra ett toppenjobb
som ordförande i styrIT.

(
sin

cos
)2

Vice Ordförande - Vakant

Kassör - Gustaf ’Goose’ Asplund

Tack vare sin felfria bokföring under tidigare kommittéerfarenhet tror vi att Goose är
redo att kliva in i rollen att ha koll på hela sektionens ekonomi.

Sekreterare - Wilmer ’Wolt’ Greppe

Tack vare allt kodknackande som Wolt har gjort så tror vi hans fingrar är uppvärmda,
och redo att anteckna alla styrITs beslut.

SAMO - Hampus ’Blip’ Rhedin Stam

Blip har flera års erfarenhet av att hjälpa folk att uppleva en trygg studiemiljö genom
sitt arbete i flera jämlikhetskommittéer, och vi tror att han kommer kunna fortsätta
göra det utmärkt i rollen som SAMO.

Ledamot - Oscar ’Space’ Eriksson

Med erfarenhet från flera kommittéer, på både sektionsnivå, och kårnivå tror vi att Space
kommer passa bra in i styrIT.

Ledamot - Kevin ’Kev’ Collins

Med sin tidgare erfarenhet som ordförande i ArmIT och hans brinnande intresse för att
driva och utveckla IT-prgrammet tror vi Kev kommer göra ett utmärkt jobb i styrIT.

Ledamot - Vakant



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Valberedningens nomineringar inför sektionsmötet i LP4 2024

snIT’24

Studienämnden, snIT

Ordförande - Vakant

Kassör - Hanna ’Knyttet’ Carling

Knyttet kommer inte sätta knut på snITs bokföring, med starkt intresse för programmets
utbildningar, så tror vi att hon kommer göra ett bra jobb i snIT.
Knyttet no enredará la contabilidad de snIT, con un fuerte interés
en los programas educativos, por lo que creemos que hará un buen
trabajo en snIT.

Ledamot - Oscar ’Saxen’ Palm

Saxen har visat starkt intresse för sektionens utbildningar, och varit TA i en mängd
olika kurser. Det bredvid flertalet kurser som han varit kursrepresentant i tycker vi gör
honom till en solklar kandidat för snIT.
Saxen ha demostrado un gran interés en los programas educativos de
la sección y ha sido asistente docente en una gran variedad de cur-
sos. Sumado a los numerosos cursos en los que ha sido representan-
te de estudiantes, creemos que lo convierten en un candidato cla-
ro para snIT.

Ledamot - Kalle ’kalippo’ Wiklund

Kalippo har varit TA i flertalet kurser och har hjälpt många studenter på så vis. Därför
tror vi att han kommer fortsätta att hjälpa studenter som ledamot i snIT. Kalippo ha
sido asistente docente en numerosos cursos y de esta manera ha ayu-
dado a muchos estudiantes. Por eso creemos que continuará ayudan-
do a los estudiantes como miembro de snIT.

Ledamot - Vakant

Ledamot - Vakant

Ledamot - Vakant

Ledamot - Vakant
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FanbärerIT’24

Fanbärarna Informationsteknik, FanbärerIT

Ordförande - Carl ’Watt’ Toreborg

Efter att ha representerat sektionen som sektionsordförande är det nu dags att gå vidare
till att presentera fanan. Vi tror alla kommer säga ”Watt! Va stilig han är!” när Watt
bär fanan.

Kassör - Ida ’Ide’ Dahl

Med sin tidigare erfarenhet från Kandidatmiddagsgruppen, NollKIT, FlashIT som före-
ning, DrawIT, FlashIT interrim-styre, FlashIT som kommitté, digIT, P.R.I.T., EqualIT,
revisor x 2 och nu styrIT under det senaste året tror vi Ide har den erfarenhet som krävs
för att sitta som kassör i FanbärerIT.

Ledamot - Vakant

Ledamot - Vakant

Ledamot - Vakant
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EqualIT’24

Jämlikhetskommittéen Informationsteknik, EqualIT

Ordförande - Adrian ’Yack’ Danielsson

Kreativ anda och ett brinnande intresse för frågor kring jämlikhet, med Yack som ord-
förande känner vi oss säkra på att EqualIT kommer få ett toppen-år!

Kassör - Erik ’Göken’ Persson

Med stor erfarenhet inom RevisIT tror vi att Göken kommer sköta EqualITs bokföring
till punkt och pricka!

Ledamot - Ebba ’Zeldia’ Munck

Vi känner oss trygga med att Zeldia kommer bidra till att göra ett riktigt bra EqualIT
och vara välkomnande för personer av alla bakgrunder.

Ledamot - Linda ’Gåsen’ Bergevald

Gåsen brinner för mängder av jämlikhetsfrågor, och har många idéer som vi tror att hon
kommer få möjligheten att genomföra i EqualIT.

Ledamot - William ’Duplo’ Lindgren

Rättvisa och jämlikhet är två ord som kommer i åtanke när vi tänker på Duplo. Därför
tror vi att han kommer passa in jättebra i EqualIT.
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Ett farväl till en god vän

Min fina blåa vän,
länge simmade du vid min sida.
Ingen älskade små foder-pellets lika mycket som du.
Jag kommer ihåg den gången du trollade Knuten i en skämtsam ValleB-nominering,
jag kan bara hoppas att han förlåtit oss.
Men tiden kräver ut sin lott,
och nu är du ett minne blott.

Tack för allt Lil ”Awowogei” Homie, simma nu lugnt
mot din eviga kungatron på Ape Atoll.
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